
SAYFA 01 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

4 TL
15 TEMMUZ 2024 PAZARTESİ

YORGAN GİTTİ
KAVGA BİTTİ

ŞİRİNYER Pazaryeri esnafı iki hafta aranın
ardından Eski Şirinyer Sahası’nda ilk
kez tezgah açtı. Bucalılar da yeni yerde
uzun bir aranın ardından ilk
alışverişlerini yaptı. Pazar, metro
inşaatı nedeniyle Buca Belediyesi
tarafından taşınmıştı. � 3’te

Koskoca Tire’yi
kaplayan pazar

KÖRFEZ SEFASI
İZMİR Büyükşehir Belediyesi'nin profesyonel

rehber anlatımıyla, tarihi Bergama Vapuru
ile düzenlediği Körfez turları yarın başlıyor.
Turlar yaz boyunca devam edecek.� 12’de

BAŞAK YASEMİN KUMAŞ

basakyaseminarel@gmail.com
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İllegal çöpler 
ve çevremiz

NURDAN HERİS

herisnurdan7@gmail.com
9

Ceza hukukunda 
uzlaştırma-4

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com
4

Türk tarihi ve 
emperyalizm!

DENİZ ZÜNBÜLCAN

dytdnzznblcn@gmail.com
10

Zamanı geçmeden 
yiyin

GÖZ GÖRE GÖRE…
İZMİR, geçtiğimiz cuma günü aniden bastıran yaz
yağmuru ile felaketi yaşamış,  Alsancak’ta karşıya
geçmeye çalışan tıp fakültesi öğrencisi Özge Ceren
Deniz elektrik akımına kapılırken, ona yardım
etmeye çalışan esnaf İnanç Öktemay da can
vermişti. Oysa, Ege Telgraf “Çözüm için illa biri mi
ölmeli” diyerek beş sene önce uyarmıştı. Kalıcı bir
çözüm olmadığı için şehrimiz, iki canını kaybetti.
Beş yıl önce yaptığımız uyarımız sosyal medyada ve
ulusal basında geniş yankı buldu. �6-7’de

Beş yıl önce uyarmıştık, korkulan oldu. Türkiye, Alsancak’ta elektrik akımına kapılan iki
gencin hazin ölümünü konuşurken konunun taraflarından peş peşe açıklamalar geldi
29 KİŞİYE GÖZALTI

ADALETBakanı Yılmaz Tunç, “Bilirkişi ön
raporuna göre 29 kişi hakkında gözaltı talimatı
verilmiştir. Sorumluluların gözünün yaşına
bakmayacağız” dedi. İzmir Büyükşehir Belediyesi
açıklamasında tekniğe aykırı bir durumun
olmadığını vurgularken elektrik dağıtım
şirketinden “Olayın geçtiği bölgeye dair son 6 aydır
kurumumuza CİMER, çağrı merkezi, sosyal
medya dahil olmak üzere tüm kanallardan gelen
talepler incelenmiş ancak herhangi bir şikâyet
olmadığı tespit edilmiştir” açıklaması yapıldı.

ÇÖZÜM BEKLİYOR
SAHİPSİZsokak hayvanlarına
yönelik kanunda değişiklik yapılması
teklifinin TBMM’ye sunulması
tartışmaları daha da alevlendirdi.
Veteriner hekimler bilimsellik
vurgusu yaparken, hayvanseverler
sağlıklı bir hayvanın sadece
sahiplenilmediği için öldürülmesine
tepki gösterdi. �3’te

‘UYUTMA’ SORUNU
HALEN KÖRDÜĞÜM

EVLERE GİREN
KOOPERATİF
EMRAHTaştan’ın “Erzincan’da
Kirtim Kirt Sesleri” kitabı bir
kooperatifi ve aslında ülkenin
aydınlanma çabasını aktarıyor.
Taştan, Kemaliye’nin erken
Cumhuriyet dönemine
yoğunlaşıyor. � 8’de

İŞTE SOSYAL
BELEDİYECİLİK
İZMİRBüyükşehir
Belediyesi’nin Türkiye’de
örnek gösterilen projelerinden
Süt Kuzusu, 12’nci yılını geride
bıraktı. Yurttaşlar da Süt
Kuzusu Projesi’nden hayli
memnun. �5’te
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ZENGİNkültüre sahip Tire’de her salı
kurulan açık hava pazarı, ürün
çeşitliliğinin yanı sıra gelenekleriyle
dikkati çekiyor. Pazar, yöre halkının
ihtiyaçlarını karşılamanın ötesinde aynı
zamanda turistik bir değer. �9’da
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Ogün önce kara bir leke, ardından da bir destan
olarak kazındı akıllara. Sakin başlayan günün
akşamında anormal bir hareketlilik vardı.

Saat 21.30'da Genelkurmay Karargahı'ndan silah
sesleri yükseldi. Karanlık ellerdeki F-16'lar Ankara
semalarında alçaktan uçmaya başladı. Yaşananlar
ne bir tatbikattı ne de bir bomba ihbarı... Çok
geçmeden Genelkurmay Başkanı ve kuvvet
komutanları rehin alındı.

İSTANBUL’DAN ANKARA’YA
Sadece Ankara değil, İstanbul'da da hainler

sahnedeydi. Boğaziçi ve Fatih Sultan Mehmet
köprüleri geçişe kapatıldı. İstanbul'un birçok
noktasından çatışma haberleri geliyordu. Herkes
merak içindeydi. İlk açıklamayı saat 23.00'te
dönemin Başbakanı Binali Yıldırım yaptı. Emir
komuta zinciri olmadan asker içerisindeki bazı
kişilerin kanunsuz bir eylemi söz konusu FETÖ'cü
hainler kendilerinden olmayan herkesin üzerine kin
kustu. İlk patlama sesi saat 23.20'de Ankara'nın
Gölbaşı ilçesinden geldi. Darbeciler kendilerini
bertaraf edecek en önemli güce, polis özel harekata
saldırdı. 16 Temmuz'un ilk dakikalarında bu kez
darbeciler istihbaratın merkezini hedef aldı. Askeri
bir helikopter MİT'i taradı. Bu sıralarda bir grup
üniformalı darbeci TRT koridorlarındaydı.
Çalışanları rehin aldılar, kuruma tüm girişleri
kapattılar.

MARMARİS’TEN ALANLARA ÇAĞRI
Cumhurbaşkanı Erdoğan darbe girişimi

olduğunda ailesiyle Marmaris'te idi. Saat 00.24'te
canlı yayına bağlandı. Milyonların gözü vereceği
mesajdaydı. “Milletimizi illerimizin meydanlarına
davet ediyorum. Havalimanlarına davet ediyorum ve
milletçe meydanlarda havalimanlarında toplanalım
ve bunların o azınlık gurubu tanklarıyla, toplarıyla
gelsinler ne yapacaklarsa halka orada yapsınlar”
dedi. İzmir Çiğli Hava Üssü’nden kalkan
helikopterlerde bulunan darbeci timleri Marmaris’e
inerken Erdoğan Dalaman yolundaydı. Bu çağrı 15
Temmuz darbe girişiminin kırılma noktası oldu.
Meydanlara inen halkın demokrasi nöbeti de
böylece başladı. Darbeciler talimatı üzerine saat
01.00'de F-16'lar Ankara Emniyet Müdürlüğü'nü
bombaladı. Binadan dumanlar yükseldi. Hainlerin
hedefinde Ankara Gölbaşı'ndaki Özel Kuvvetler
Karargahı da vardı. 

ÖMER HALİSDEMİR’İN KARARLILIĞI
Darbenin seyrini değiştiren anlardan biri saat

02.28'de yaşandı. Darbeci Semih Terzi'yi karargaha
girmeden öldüren Ömer Halisdemir, orada şehit

oldu. Gölbaşı'ndan ikinci kez bomba sesi
yükseldiğinde saat 02.20 idi. Hainler ele geçirdikleri
jetlerle Gölbaşı Özel Harekat Daire Başkanlığı'nı
hedef aldı. 16 Temmuz saatler 02.50'ı gösterirken
milli iradenin kalbine bomba üstüne bomba
yağmaya başladı. 7 dakika aralıkla atılan iki
bombanın hedefi oldu Meclis. Buna rağmen vekiller
Meclis'i terk etmedi. Yapıldığından bu yana hiç
kullanılmayan sığınağa inildi. Saat 03.20'de
Cumhurbaşkanı Erdoğan, Marmaris'ten İstanbul'a
gitti. 1 saat sonra ise Atatürk Havalimanı'nda
kameraların karşısına geçti. “Bu millet tarafından
verilen silahları, eğer siz size bu silahı veren millete
doğrultursanız bunun faturasını ağır ödersiniz”
açıklamasını yaptı.

F-16'DAN BEŞTEPE'YE 2 BOMBA
Gün ışımaya başladığında Ankara

semalarındaki jet hareketliği azaldı.
Bombardımanlarda en ağır yarayı alan Gölbaşı Özel
Harekat Merkezi'nde kontrol sağlandı. Tam ortalık
sakinleşti derken saat 06.19'da Cumhurbaşkanlığı
Külliyesi'nin yakınlarına atılan iki bomba Ankara'yı
sarstı. Bombalar düşerken, on binler de
demokrasiye sahip çıkmak için oradaydı.
Genelkurmay Başkanı Hulusi Akar'dan hala haber
alınamıyordu. O kritik koltuk boş bırakılmadı.
Başbakan Yıldırım, jet atamayı saat 06.52'de TRT
Haber yayınında “Şu anda silahlı kuvvetler adına
emir komuta Ümit Dündar'dadır” açıklamasını
yaptı. O karardan 3 dakika sonra Boğaziçi
Köprüsü'ndeki darbecilerin teslim olmaya başladığı
haberi geldi. Gözaltı sayısı her saat, her dakika hızla
arttı. Yargıda, askeriyede ve emniyette yüzlerce
görevden uzaklaştırma kararları verildi. 10 saat
alıkonulan Genelkurmay Başkanı Orgeneral Hulusi
Akar ve diğer komutanlar için Akıncı 4'üncü Ana Jet
Üssü'ne operasyon düzenlendi. Akar hainlerin
elinden kurtarıldı. Saat 08.32'de helikopterle
Çankaya Köşkü'ne götürüldü. Aynı dakikalarda
Jandarma Genel Komutanlığı darbecilerden
temizlendi. Meydanlardaki demokrasi nöbeti
sabaha kadar sürdü. Halkın kararlılığı darbe
girişiminin başarısız olmasında büyük rol oynadı.
Zor geçen gecenin ardından Başbakan Yıldırım, saat
12.57'de kameraların karşısındaydı.
Cumhurbaşkanı Erdoğan henüz İstanbul'da idi.
Demokrasi neferlerinin toplandığı Kısıklı'dan ABD
yönetimine, “FETÖ elebaşını verin” diye seslendi. Ve
saat 20.02... Darbe girişiminin merkez üssü olan
Akıncı'da operasyonlar sona erdi. Türkiye, o gece
251 vatan evladını şehit verdi. Ama hainlerin
kalkışması bir gün bile sürmedi. Karanlık gecenin
şafağında demokrasi galip geldi. 
(Kaynak: TRT Haber)

15 Temmuz 2016,

Türkiye'nin en uzun ve en

karanlık günlerinden biriydi.

TSK içindeki FETÖ üyesi

hainlerin kalkışması, milletin

sağlam iradesi ile önlenirken,

darbe girişimi 22 saatte bertaraf

edildi. Peki 15 Temmuz darbe

girişimi nasıl başladı? İşte o

karanlık gecede

yaşananlar...
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İzmir Valisi Dr. Süleyman Elban, 15 Temmuz Hain
Kalkışması’nın 8.yıldönümünde bir mesaj yayınladı. Vali
Elban mesajında şu görüşlere yer verdi: “Fethullahçı
Terör Örgütü (FETÖ), bilindiği gibi devletimizin çeşitli
kademelerine sızmak suretiyle, özellikle ordu, yargı ve
emniyet teşkilatında elde ettiği nüfuzu kullanarak, 15
Temmuz 2016 tarihinde, aziz milletimizin iradesine ve
geleceğine, hain bir darbe girişimiyle kast etmiştir.

Türkiye Cumhuriyeti devletinin bölünmez
bütünlüğüne, Türkiye Büyük Millet Meclisimize,
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’a ve üst
kademe devlet erkanına, birlik ve beraberliğimize, pek
çok kamu kurum ve kuruluşuna yönelik bu alçakça
saldırı, egemenliğini canı pahasına korumak isteyen
masum sivilleri hedef almaktan da geri durmamıştır.

8 yıl önce, FETÖ’cü hainler, milletin uçaklarını,
tanklarını, helikopterlerini ve ağır silahlarını, kendi
milletine karşı kullanmaktan çekinmemiş, böylelikle
tarihimizde görülmemiş çapta bir hainlik ortaya
konmuştur. 

Cumhurbaşkanımızın televizyon ekranlarından
yaptığı çağrı üzerine, milyonlarca vatansever, hain ve
menfur kalkışmaya “dur” demek üzere sokaklara,
caddelere ve meydanlara akın etmiş, devletine ve
milletine bağlı güvenlik güçlerimizle omuz omuza
vermiştir. Yurdumuzun dört bir yanında, çığ gibi
büyüyen ve ihanet örgütünün hesap edemediği bir
büyük direnç, felakete sürüklenmemize sebep
olabilecek bir girişimi, canlar pahasına da olsa bertaraf
etmeyi başarmıştır. 

15 Temmuz darbe girişiminde demokrasiye göz
diken kanlı ellerin hakimiyetine girmeyen Türk Milleti,
vatana ve millete olan bağlılığını bir kere daha
göstermiş, cesaretleriyle, dirayetleriyle, kararlı ve dik
duruşlarıyla tarih yazmıştır. O gece yaşanan
kahramanlıkları, milletimizin bu ihanete verdiği cevabı
nesilden nesle aktarmak ise bizler için artık milli bir
sorumluluktur.

Bilinmelidir ki; ülkemizin, bağımsızlığına kasteden
dâhili ve harici hiçbir girişime teslim olmayacak, tüm
hain odaklara karşı mücadelemizden asla taviz
vermeyeceğiz. Güçlü Türkiye ideali doğrultusunda emin
adımlarla ilerlediğimiz medeniyet yürüyüşümüze ise
kararlılıkla devam edeceğiz.

Bu vesile ile üzerinden 8 değil, onlarca, yüzlerce yıl
geçse de unutulmaması gereken bu ihanete karşı, 15
Temmuz gecesi ve sonrasında tarihi bir dik duruş ve
kararlılık gösteren; geleceğine, milli iradeye,
bağımsızlığına ve egemenliğine sahip çıkma dirayeti
sergileyen tüm vatandaşlarımıza bir kez daha en derin
şükranlarımı arz ediyorum.

15 Temmuz gecesi gözünü dahi kırpmadan, vakur
bir yürüyüşle şehadete eren Astsubay Ömer Halisdemir
ve 252 kahraman şehidimize bir kez daha Yüce
Rabb’imden rahmet diliyor, hain darbe girişimi
sırasında yaralanan gazilerimize acil şifalar ve afiyetler
temenni ediyorum. 

Allah devletimizi ve milletimizi, birliğimizi ve
dirliğimizi ilelebet korusun.”

İzmir'deki iş dünyası meslek örgütleri
temsilcileri, 15 Temmuz Demokrasi ve Milli
Birlik Günü dolayısıyla mesajlar yayımladı. İzmir
Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mahmut
Özgener, mesajında milli iradeyle yönetilen
cumhuriyetin, Türk milletinin kıymetli hazinesi
olduğuna dikkati çekerek, milletin tek vücut
haline gelerek oluşturduğu kararlı
duruşla FETÖ'nün darbe
girişimine en güzel karşılığı
verdiğini bildirdi. Özgener,
açıklamasında "15 Temmuz
Demokrasi ve Milli Birlik
Günümüzü kutladığımız bu
anlamlı günde Türkiye
Cumhuriyeti'nin sonsuza dek
koruyucusu olacağımızı bir kez daha belirtmek
isterim. Demokrasi mücadelemizde verdiğimiz
tüm şehitlerimize Allah'tan rahmet diliyor, bir
daha böyle kayıplar yaşanmamasını temenni
ediyorum." ifadelerini kullandı.

Ege Bölgesi Sanayi Odası (EBSO) Yönetim
Kurulu Başkanı Ender Yorgancılar ise mesajında
hain girişimin milletin egemenliği ve iradesiyle
boşa çıkarıldığını anımsattı. Türk milleti ve

gençliğinin 15 Temmuz'da Türk
istiklal ve cumhuriyetini

koruma görevini yerine
getirdiğine işaret eden
Yorgancılar, şunları kaydetti:
"İçinde bulunduğumuz

jeopolitik konum, iç ve dış
tehditler bir an bile yılgınlığa,

tedbirsizliğe ve boş vermişliğe
meydan vermememiz gerektiğini bizlere 251
vatan evladının şehadete ulaşması ile acı bir
şekilde göstermiştir. Bu hain girişimin her yıl
dönümünde demokrasimize ve cumhuriyetimize
bağlılığımızı, çok daha yoğun ve güçlü
hissetmeye devam ediyoruz."

İzmir Ticaret Borsası Başkanı Işınsu Kestelli
de mesajında Türk milletinin 15 Temmuz'da hem
korkunç bir kabusa hem de büyük bir zafere
tanıklık ettiğini belirtti. Türk milletinin dünyaya
örnek olacak şekilde demokrasisine sahip
çıktığına dikkati çeken Kestelli, şunları kaydetti:
"Halkımız demokrasiye, iç huzura ve hukuk
devletine sahip çıkmanın tarihte eşine ender
rastlanan bir örneğini canı pahasına sergileyerek
o karanlık geceyi aydınlattı. İnanıyorum
ki bu ülke, milleti, tüm kurum ve
kuruluşları ile her fırsatta
demokrasimizi savunmaya, onun
daha güçlü ve kalıcı olması adına
aralıksız çalışmaya, gelecek
nesillere refah içinde, huzurlu,
güçlü bir ülke bırakma gayesiyle
devam edecektir."  İESOB Başkanı  Yalçın
Ata da, “Türkiye 15 Temmuz 2016 tarihinde
büyük bir demokrasi sınavından başarıyla
çıkmıştır. Türk milletinin hain darbe girişimine
karşı verdiği reaksiyon, halkımızın demokrasiye
olan bağlılığının ve Cumhuriyete olan inancının
bir göstergesi olmuştur. Ahilik gelenek ve
kültüründen gelen, her dönem devletinin ve

milletinin yanında yer alan esnaf
sanatkarlarımız, bugüne kadar

darbelere karşı dik duruş
sergilemiş, ülkesine ve
devletine sahip çıkmıştır. İzmir
Esnaf Teşkilatı, bundan sonra da

milletin iradesini korumaya,
devlete sahip çıkmaya devam

edecektir. Bu duygu ve düşüncelerle hain darbe
girişimini tekrar kınıyor,  15 Temmuz'da hayatını
kaybeden şehitlerimizi rahmetle, gazilerimizi
minnetle anıyoruz” dedi. (AA)

“MİLLETİMİZİN İHANETE
CEVABI NESİLDEN

NESİLE AKTARILACAK”

“Cumhuriyetimize 
çok daha bağlıyız”
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İzmir Valiliği, 15
Temmuz
Demokrasi ve Milli
Birlik Günü
etkinlikleri
kapsamında, kentin
çeşitli noktalarında
fotoğraf sergisi
düzenlendi.
Sergide, Anadolu
Ajansı arşivinden
seçilen, Türkiye'nin farklı illerindeki 15
Temmuz 2016'daki Fethullahçı Terör Örgütü
(FETÖ) kalkışmasının yaşandığı saatlerde ve
ertesi gün objektiflere takılan önemli anların
fotoğrafları yer alacak. Kentteki 3 AVM ile
Konak Meydanı'nda sergilenecek özel kareleri
içeren fotoğraf sergisi Cuma günü
Gaziemir'deki Optimum AVM'de, Cumartesi
günü Hilltown Karşıyaka AVM'de, Pazar günü

de İstinyePark
İzmir AVM'de
sergilenmişti.
Bugün ise Konak
Atatürk
Meydanı'nda
sergilenecek
fotoğraflarda,
milli iradeyi
korumak üzere
tanklara siper

olan vatandaşların kararlılığı, İstanbul
Havalimanı ve 15 Temmuz Şehitler Köprüsü
üzerinde sergilenen direniş, Türkiye Büyük
Millet Meclisi'ne yönelik FETÖ saldırılarının
sonuçları, ellerinde Türk bayraklarıyla
meydanlara inen binlerce vatandaşın dik
duruşu ve hain darbe kalkışmasına ait pek çok
unutulmaz an İzmirlilerle buluşturuluyor.
(Haber Merkezi)

İzmir Valiliği’nden 15 Temmuz Sergisi
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Karşıyaka İlçe Jandarma
Komutanlığına atanan teğmen
Büşra Koçak göreve başladı.
Karşıyaka İlçe Jandarma
Komutanı Ahmet Karaman’ın
emekliye ayrılmasından sonra
boşalan ilçe Jandarma
Komutanlığına İzmir İl
Jandarma Komutanlığı Aile
İçi Şiddet ve Çocuk Suçlarıyla
Mücadele Şube Müdürü

Jandarma Teğmen Büşra
Koçak atandı. Teğmen
Koçak’ı makamında kabul
eden Karşıyaka Kaymakamı
Özkan Demir, yeni komutana
başarılar diledi. 

Kaymakam Demir,
Teğmen Koçak’ın Aile İçi
Şiddet ve Çocuk Suçlarıyla
Mücadele konusundaki
deneyimlerinin önemine

değinerek günümüzde
yaygınlaşan aile içi şiddet
konusunda deneyimlerinden
faydalanacaklarını söyledi.
Genç Teğmen Büşra Koçak da
Kaymakam Demir’in kendisini
kabul etmekten memnuniyet
duyduğunu, Karşıyaka’da
görev yapmasından dolayı
mutlu olduğunu söyledi.
(Haber Merkezi)

Konak’ta geceyarısı
KORKUTAN YANGIN

Kağıt fabrikası üç
gündür alev alev

Karşıyaka’ya kadın
jandarma komutanı 

Kaçmaktan hiç 
yorulmadılar
Sahil Güvenlik Komutanlığının internet
sitesinde yer alan açıklamaya göre,
Menderes açıklarında lastik botta bir
grup düzensiz göçmen olduğu
bilgisinin alınması üzerine bölgeye
ekip gönderildi. Ekipler, Yunanistan
unsurlarınca Türk kara sularına itilen
8'i çocuk 15 düzensiz göçmeni karaya
çıkardı. Urla ve Seferihisar açıklarında
ise Sahil Güvenlik İnsansız Hava Aracı
tarafından, lastik botta bir grup
düzensiz göçmen olduğu tespit edildi.
Sahil Güvenlik botu tarafından
durdurulan lastik bottaki 38'u çocuk 88
düzensiz göçmen yakalandı. 4 göçmen
kaçakçılığı şüphelisi ise karada
gözaltına alındı. (AA)

Şirinyer Pazaryeri Esnafı, iki hafta aranın
ardından Eski Şirinyer Sahasında ilk kez
tezgah açtı. Bucalılar da yeni yerde uzun bir
aranın ardından ilk alışverişlerini yaptı. Buca
Metrosu inşası nedeniyle Şirinyer Pazaryeri,
Buca Belediyesi tarafından belirlenen Eski
Şirinyer Sahasına taşınmıştı. Söz konusu
alana taşınma süreci sancılı geçen ve iki hafta
üst üste kurulamayan pazar sonunda kuruldu.
Vatandaşlar dün yeni yerde ilk alışverişlerini
yaptı. Buca Metrosu yapım çalışmaları
nedeniyle 40 yıldır aynı yerde hizmet veren
Buca Şirinyer Pazarı, Eski Şirinyer Sahası’nın

olduğu alana taşınmıştı. Yeni yere geçen
Şirinyer Pazarı esnafı, tezgah alanlarını
belirleyecek kura çekim işleminde kavga
çıkması sonucu iki haftadır pazarı
kuramıyordu. Buca Belediye Başkanı Görkem
Duman’ın olaya el koyması ve gereken
prosedürlerin tamamlanmasının ardından,
bölgedeki futbol sahası belediye ekipleri
tarafından betonla kaplanarak pazaryeri
haline getirildi. Ardından İzmir Pazarcılar
Odası’nın da devreye girmesi ile kuralar
çekilerek esnafların yerleri belirlendi. 
(Haber Merkezi)

ŞİRİNYER PAZARYERİ YENİ 
YERİNDE İLK KEZ KURULDU!

15 Temmuz 2024 Pazartesi 3KENT-YAŞAM Editör: Kazım Erkmen Tasarım: Serkan Önder

Fotoğraf: Erkan Kart

Konak’taki yangın saat 00.45
sıralarında Halkapınar Mahallesi
1203 Sokak'ta Gıda Çarşısı'nda
bulunan bir ambalaj dükkanında çıktı.
Henüz belirlenemeyen nedenden
çıkan alevleri fark edenlerin ihbarı
üzerine olay yerine çok sayıda itfaiye,
polis ve sağlık ekibi sevk edildi.
Alevler iş yerinin yanındaki bir
ayçiçek yağı deposuna da sıçrarken
itfaiye ekipleri yangına hemen
müdahale etti. Alevler yaklaşık 2
saatlik müdahale sonucu büyük
ölçüde kontrol altına alınırken,
yangında ölen ya da yaralanan
olmadı. Her iki iş yerinin de büyük
maddi hasar aldığı yangının kesin
çıkış nedenini belirlemek için 
çalışma başlatıldı. (İHA)

Söke Organize Sanayi Bölgesi'nde bir
kağıt fabrikasında, 12 Temmuz saat
18.30 sıralarında henüz
belirlenemeyen nedenle yangın çıktı.
Çevredekilerin ihbarıyla bölgeye
itfaiye, orman, polis ve sağlık ekipleri
sevk edildi. Alevlere Muğla Orman
Bölge Müdürlüğü'ne bağlı helikopter
ve uçaklar ile havadan, arazöz, itfaiye
araçlarıyla karadan müdahale etti.
Rüzgardan dolayı geniş alana yayılan
yangına müdahalede, ekipler güçlük
yaşadı. Çevre il ve ilçelerden 
bölgeye itfaiye ve orman ekipleri
sevk edildi. TOMA'larla söndürme 
çalışmalarına destek verildi. 
AFAD ve UMKE ekipleri de bölgede
hazır bulundu. (DHA)
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Sahipsiz sokak hayvanlarına
yönelik kanunda değişiklik

yapılması teklifinin TBMM’ye
sunulması kamuoyundaki

tartışmaları daha da alevlendirdi
Türkiye Büyük Millet Meclisi’ne

sunulan 17 maddelik sokak hayvanları
düzenlemesi teklifinde ötanazi de yer
aldı. Uyutma kapsamının daraltılacak
olması, hapis ve para cezasının artırılması
tartışmaları durdurmaya yetmedi. AK
Parti Grup Başkanı Abdullah Güler,
"Sahipsiz köpeklerin mevcut
barınaklarının koşullarının iyileştirilmesi
ve sağlıklı hayvanların daha iyi bakılması
için bu hayvanların ötanazi yoluyla
yaşamlarına son verilmesine imkan
tanıyoruz" şeklinde konuştu.
Hayvanseverler teklife tepki gösterdi.
Uzmanlar, hayvan ve insan sağlığının
siyaset üstü olarak bilimsel bir bakış açısıyla
değerlendirilmesi gerektiğine vurgu yaptı. 

YAŞATMAK İÇİN VARIZ
Veteriner hekimlerin bilimsel koşullar

kapsamında çalışmalarını gerçekleştirdiğine
vurgu yapan İzmir Veteriner Hekimler Odası
Başkanı Selim Özkan, “Hekim
meslektaşlarımızın öncelikli görevi
yaşatmaktır. Hayvan ve insan sağlığını
korumaktır. Hasta bir hayvanı teşhis ederiz,
tedavi sürecini planlarız, sağlığına kavuşana
kadar takip ederiz. Meydana gelen bir kazada
hayvan büyük bir yara almıştır, tedavisi
mümkün değildir, hayvan eziyet acı ve yaşam
faaliyetini sürdüremeyecek derecede ise o
zaman uyutuyoruz. Toplum sağlığını tehdit
eden tedavisi olmayan hastalık durumunda
mecburen uyuturuz. Bununda şartı ve koşulları
var. Biz uyutmaya karşıyız. Neden karşıyız?
Çünkü uyutma en son çaredir bizim için.
Yüzde bir kurtulma şansı olan hastalarımız için
bile var gücümüzle çalışırız. Masada kalan
hastanın üzüntüsünü, kurtulan, hayata dönen
hastanın sevincini yaşarız. Günlerdir tartışılan
sokak hayvanları konusunda ivedilikle
çözülmesi gereken iki ana sorun var. Bunu tek
başına yerel yönetimlerin, merkezi yönetimin
veya hayvanseverlerin çözebilmesi mümkün
değil. Planlı sürdürülebilir bir kısırlaştırma
programı uygulanmalıdır. Popülasyonun
yüksek hızda artışı önlenmelidir. Mevcut olan
sokaktaki hayvanlar için ‘Kentli Pati’ projesini
hayata geçirmeliyiz. Vatandaş bir hayvanı

kentli pati kimliği ile belediyeye kayıt ettirecek.
Yine ona sokakta bakacak. Saldırgan olmayan,
sevgiye, barınmaya ve bakıma ihtiyacı olan bir
cana el uzatılacak. Gerek kısırlaştırma
çalışmalarına gerekse ‘Ketli Pati’ projesine
destek olmaya daima varız” dedi. 

İNİSİYATİF KAVGASI BIRAKILSIN 
İnsan ve hayvan sağlığının siyaset üstü bir

konu olduğuna dikkati çeken Belediye
Veteriner Hekimler Derneği (BVHD) Başkanı
Nurhan İşler, “Sahipsiz hayvanlara yönelik
düzenlemeler içeren Hayvanları Koruma
Kanunu'nda Değişiklik Yapılmasına Dair
Kanun Teklifi, TBMM Başkanlığına sunuldu.
Siyasetçilerle hayvanseverler arasında her
geçen gün alevlenen bir tartışma yaşanıyor.
Tartışılan insan ve hayvanların yaşam kalitesini
doğrudan etkileyen sağlık! Bu temel
ihtiyacımızda belirleyici; Bilimdir, siyaset ve
duygusallık değildir. Ancak, sağlık politikaları,
sağlık hizmetlerinin finansmanı, sağlık
sistemlerinin organizasyonu ve sağlıkla ilgili
yasaların belirlenmesi gibi konular çoğu zaman
siyasi tartışmalara ve karar alma süreçlerine
dahil oluyor. Sanki bu ülkede bilim insanı
yokmuş, sanki bu ülkede doktorlar, veteriner
hekimler yokmuş gibi. Veteriner hekim Prof.
Dr. Aykut Özdarendeli'nin ekip liderliğinde in
aktif tipte bir COVID-19 aşı olan Turkovac
üretildi. Milli Şairimiz veteriner hekim
Mehmet Akif Ersoy. Meslektaşlarımızın
saymakla bitmeyecek başarıların altında imzası
var. Veteriner hekimler, hayvanlarda
hastalıkların teşhisini koyar ve uygun tedavi

yöntemlerini uygularlar. Zoonotik
hastalıkların (hayvanlardan insanlara
bulaşabilen hastalıklar) kontrolünde ve
önlenmesinde önemli bir rol oynar.
Gerektiğinde hayvanlar üzerinde cerrahi
işlemler gerçekleştirirler. Bu, acil durum
müdahaleleri, sterilizasyon (kısırlaştırma)
operasyonları ve ortopedik cerrahiyi
içerebilir. Hayvan ve halk sağlığı için bu
kadar değerli çalışma yapan veteriner
hekimler varken tartışmanın sığı bir alana
taşınması doğru değil. Veteriner
hekimler tıp mesleğinin bir üyesi olarak,
ettiği yemine bağlı kalarak ne yapacağını
bilir. Siyasetçiler ve hayvanseverler

veteriner hekimlere rehber olmaya çalışmak
yerine onun rehberliğinde sorunlarını çözme
yoluna gitmiş olsalar bugünkü sorunları
yaşamayız. Sorunlarımızı geleceğe taşımayız”
diye konuştu. 

ÖLDÜRMENİN ADI UYUTMAK MI?
Hayvanların yaşam hakkı olduğuna dikkati

çeken HAYTAP Hayvan Hakları Federasyonu
İzmir Temsilcisi Esin Önder, “Sağlıklı bir
hayvanın sadece sahiplenilmediği için
öldürülmesine, ötanazi denmesine oldukça
tepkiliyiz. Ötanazi insanların kendi rızasıyla
karar verdiği bir uygulamadır. Hayvanlarda ise
böyle bir rıza söz konusu değildir. Yine uyutma
denilerek bunun üstü örtülmeye,
yumuşatılmaya çalışılıyor, hayvanların toplu bir
şekilde öldürülmesine biz katliam diyoruz.
Sağlıklı hayvanların öldürülmesini kabul
etmiyoruz. Kuduz hastalığı kesin olarak
ispatlanmış olan hayvanların zaten öldürülmesi
gerekiyor. Çünkü kuduz iyileşme ihtimali
olmayan ve hayvanın acılar içinde can vereceği
bir hastalık. Böyle bir durumda hayvanın
öldürülmesine karşı çıkmıyoruz. Bir hayvanın
teşhisi, tedavisi, sağlıklımı sağlıksız mı
olduğuna karar verecek olanlar veteriner
hekimlerdir. Biz hayvan hakları savunucuları
sokaklarda sürüler halinde hayvanların
yaşamasını savunmuyoruz. Yıllardır bu yüzden
popülasyonun kontrol altına alınması için
mücadele ediyoruz. Merkezi ve yerel
yönetimler işbirliği içinde çalışsınlar sorunları
öteleyip ötenazileri çağırmasınlar” dedi. 
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“3,5 milyon hane
aşırı yoksul halde”

Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanlığının 2022 yılında hayata
geçirdiği Türkiye Aile Destek
programı kapsamında yardım alan
hane sayısı 2022 yılında 3 milyon,
2023 yılında 4 milyon ve 2024 yılının
ilk 5 ayında 3,5 milyon hane oldu.
CHP İzmir Milletvekili Mahir Polat,
Bakanlığın düzenli sosyal yardım
programında olmayan ve aşırı
yoksulluk sınırının altında kalan
vatandaşlara nakdi olarak
gerçekleştirdiği Türkiye Aile Destek
Programının genel şartlarına ilişkin
açıklamalarda bulunarak; Türkiye
de 3 Milyon 500 bin hane de kişi başı
aylık gelirin 5 bin 600 TL’nin altında
olduğunu söyledi. Polat bugün asgari
ücretin açlık sınırının altında kaldığı
ve Temmuz ayında gerçekleşmeyen
zamla milyonlarca vatandaşın
mağdur olduğunun altını çizerek bir
de bunun yanında hanesinde kişi
başı gelirin asgari ücretin 3’de 1’inin
altında 5 bin 600 TL bile olmayan 3
Milyon 500 bin hanenin varlığının bu
iktidarın utanç hanesinde olduğunu
söyledi. (Haber Merkezi)

İYİ Parti'nin Afyonkarahisar Değerlendirme
Toplantısı’nda konuşan Genel Başkan Müsavat
Dervişoğlu, "Biz Türkiye'nin yangınını
söndürmek zorunda olan bir siyasi hareketiz”
dedi. Parti olarak özeleştiri yapmak için
Ayfonkarahisar'da bir araya geldiklerine
değinen Dervişoğlu, "Türkiye'yi yeniden inşa
etmek, iddiamızı gerçekleştirmek üzere
buradayız. Bize ömür ve misyon biçenler iyi
bilsinler ki; İYİ Parti'nin ömrü ve misyonunu
ancak ve ancak Türk Milleti belirler. Ancak tüm
bunlardan önce eski resimleri bir kenara bırakıp
aynaya bakmak durumundayız. Ben aynaların
gücüne ve gerçekliğine inananlardanım.
Aynaların kimseye torpil yapmadığını, kimseye
yalan söylemediğini bilenlerdenim. Bu yüzden
aile meclisimizde olacağız. Önce kendimizi
konuşacağız. Neleri yanlış yaptıysak bir daha
yapmamaya yeminli olacağız. Kimsenin yanlışı
diğerinden önemsiz, kimsenin doğrusu
diğerinden önemli olmayacak. O nedenle de her
şeyi masaya koyup tartışacağız. Geçmişe
saplanmadan ama hesabını vererek, bugünü
azaltmadan ama hakkını vererek, geleceği
kutsamadan ama değerini bilerek konuşacağız.
Önce biz konuşacağız, sonra milletle
konuşacağız" diye konuştu. Dervişoğlu, "İYİ
Parti, hesaplaşacağı tek yerin ise ona 22 yıldır

kan kusturan iktidar olduğunu hiçbir zaman
unutmamaktadır. İşte biz bu hesabı görmenin
yolunu aramak için buradayız. Türkiye'yi
yeniden inşa etmek iddiamızı gerçekleştirmek
üzere buradayız. Bize ömür ve misyon biçenler
iyi bilsinler ki İYİ Parti'nin ömrü ve misyonunu
ancak ve ancak Türk Milleti belirler. İYİ Parti
olarak biz ekonomiyi bataktan, adaleti

vesayetten, nüfus ve sınır güvenliğini zilletten
kurtardığımızda ve parlamenter sistemi yeniden
tesis ettiğimizde şehirlerimizi, doğamızı,
suyumuzu ve toprağımızı yeniden abat
ettiğimizde kardeşliğimizi, cumhuriyetimizi,
demokrasimizi, milli gurur ve birliğimizi
yeniden imar ettiğimizde milletimize karşı
görevimizi tamamlamış oluruz." dedi. (DHA)

AK Parti Ödemiş İlçe Başkanı
Muhammet Şen, Ödemiş T Tipi
Kapalı Cezaevi'nin kanalizasyon
atıklarının tarım arazilerine
boşaltıldığı ve sorunun
cezaevinden kaynaklandığı
yönündeki iddialara yönelik
açıklama yaptı. Başkan Şen,
yaşanan sorunun doğru olduğunu
ancak bu olayın asıl sorumlusunun
İzmir Büyükşehir Belediyesi
ve onun
sorumluluğundaki
İZSU' olduğunu
belirterek,
“Kaymakçı
Cezaevi, teknik
şartnamelere
uygun olarak
kanalizasyon
hattına bağlanmıştır.
Ancak, Kaymakçı
Mahallesi'nin
altyapısının yetersizliği ve
eskimiş olması sebebiyle
mahallede taşmalar yaşanmıştır.
Cezaevi yetkilileri, bu sorun
üzerine İZSU ile irtibata geçmiş
ve İZSU'nun belirlediği noktalara
atık suları boşaltmaya başlamıştır.
İzmir Büyükşehir Belediyesi, 2020
yılında Kaymakçı için bir arıtma
tesisi girişiminde bulunmuştur. O
dönem Ödemiş Belediyesi ve
İZSU’nun Kaymakçı
Mahallesi’nde yapmak istediği
Arıtma Tesisi, Küçük Menderes

koruma
alanında
kalmaktaydı.

Dönemin
Ödemiş

Belediye Başkanı
Mehmet Eriş’in

bizlere talepleri
doğrultusunda, İl Başkanımız ve
milletvekillerimizin girişimleriyle,
Arıtma Tesisi yer izni, Tarım
Orman Bakanlığımızın onayından
geçmiştir. Ödemiş Belediye
Başkanı Mehmet Eriş de Belediye
Meclisi toplantısında, İl
Başkanımıza ve bizlere
teşekkürlerini iletmiştir. Ancak
İzmir Büyükşehir Belediyesi
aradan geçen dört yıl boyunca
hiçbir somut adım atmamıştır.

Tüm izinler alınmasına rağmen
İZSU Kaymakçı’ya bir çivi
çakmamıştır. İZSU’nun Ödemiş’te
yaptığı en büyük çalışma tahsilat
çalışmasıdır. Onun haricinde
Ödemiş’e hiçbir yatırımları ve
emekleri yoktur. Kaymakçı’da da
yaşanan sorunu yıllardır dile
getirdik. Şimdi yine dile getirelim,
buradaki sorun İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin kurumu olan
İZSU’nun, arıtma tesisi
yapmamasından
kaynaklanmaktadır. İzmir
Büyükşehir Belediyesi'ni,
Kaymakçı Mahallesi sakinlerinin
mağduriyetini gidermek ve bu
sorunu acilen çözmek için
harekete geçmeye çağırıyoruz.’’
dedi. (Haber Merkezi)

İYİ Parti Genel Başkanı Müsavat Dervişoğlu, Afyonkarahisar’dan önemli
mesajlar verdi, “Partimizin ömrü ve misyonunu ancak Türk Milleti belirler” dedi

“KAYMAKÇI’YA daha 
bir çivi bile çakılmadı”
AK Parti Ödemiş İlçe Başkanı Muhammet Şen, Kaymakçı Mahallesi’nde yaşanan
atık su sorununun, Büyükşehir Belediyesi’nden kaynaklandığını ileri sürdü

AK Parti Çiğli İlçe Başkanlığı, her salı duz̈enledigĭ
“Halk Günü" programları ile ilçe halkının
nabzını tutarken, istek ve sorunları doğru
tespit ederek çözüm için gereken girişimleri
yapıyor. Vatandaşla birebir yüz yüze gelmeyi
sağlayan bu programları, Cumhurbaşkanı ve
AK Parti Genel Başkanı Recep Tayyip
Erdoğan’ın “Her zaman halkımızla birlikte
olacaksınız. Onların dertlerine çare
bulacaksınız” direktifleri üzerine, yönetim ve
yürütme kurulu üyeleri ile istişare ederek bir
süre önce başlattıklarını ifade eden AK Parti
Çiğli İlçe Başkanı Oktay Özdemir, “AK Parti
milletin partisidir. Biz de milletimizin
hizmetkarıyız. Halkımızın sorunlarını çözmek,
sıkıntılarını gidermek bizim görevimiz” dedi.
Bu toplantıları salı günleri İlçe Başkanlığı’nda

gerçekleştirdiklerini ve yoğun bir ilgi
gördüklerini ifade eden İlçe Başkanı Özdemir,
şunları söyledi: “Önemli bir seçim kampanyası
geçirdik. Kampanya döneminde her alanda
halkımızla olduk. Onların desteklerine
teşekkür ediyoruz. Seçim bitti diye durmak
yok. Yola devam diyoruz. Halkımızla bu kez ilçe
binamızda buluşuyoruz. Onlar sıkıntılarını
anlatıyor, biz çözüm için elimizden ne
geliyorsa yapıyoruz. Partimize yoğun bir
teveccüh var. Genellikle eğitim, sağlık ve
bürokratik konularda bizden yardım istiyorlar.
Biz de bunları not alıp ilgili yerlere ulaştırarak
çözümüne yardımcı oluyoruz. Bizleri ilçe
binamıza kadar gelerek ziyaret eden tüm dava
arkadaşlarımız ve vatandaşlarımıza teşekkür
ediyoruz.” (Haber Merkezi)
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Büyümekte ve güçlenmekte olan
Türkiye, emperyalizmin en büyük
korkusu ve değişmez hedeftedir. Bu
büyümeyi ve güçlenmeyi durdurabilmek
adına, bölücü terörizmi beslemek ve
çelme takma ambargoları dâhil, elinden
geleni yapan bir emperyalizm…

Dünyanın en eski ve köklü tarihi olan
Türk tarihini çok iyi bilirler.
Emperyalizmin Türkiye korkusunun
somut nedenleri de tarihte
yatırmaktadır. Tarihte en büyük
imparatorlukları kurma, ülkelere,
milletlere ve kavimlere egemenliğini
kabul ettirebilme başarısı Türklerindir… 

Türk Tarihi kuruluş, yükseliş ve yıkılış
dönemleri var bu imparatorlukların.
Atilla’ya, Timur’a dek uzanıp bundan
önceki Türk imparatorluklarını
saymayacağım ama tarihin, Birinci
Dünya Savaşıyla yıkılan son
imparatorluklarından biri de Türk
Osmanlı İmparatorluğu’dur… 

Sanki de bu büyük savaş, tarihin en
büyük ve en yaygın
imparatorluklarından biri olan Türk
Osmanlı İmparatorluğu’nu yıkmak ve
tarih boyunca gelen kadim Türk
egemenliğine artık “dur” demek için
çıkarılmıştı. Gerçek olan şu ki, hiçbir
imparatorluk yıkıldıktan sonra Türk
Osmanlı İmparatorluğu’nun organize
biçimde yıkılmasında olduğu kadar çok
devlet kurulmamıştır… 

Yıkılan imparatorluğun enkazından 64
tane devlet fışkırmıştır.

Osmanlı İmparatorluğu’nun
yıkılmasından sonra, başta bu
imparatorluğun güçlü devamı olan
Türkiye Cumhuriyeti olmak üzere, üç
kıtada; yani Avrupa, Asya ve Afrika’da
toplam 64 yeni devletin kurulduğu
gözler önündedir. Bunların bazıları 500
yıldan fazla Türk Osmanlı
egemenliğinde kaldı…   

Emperyalizmin neden Türkiye ve
Türklerle uğraşmayı vazgeçilmez
misyona dönüştürdüğünü
açıklayabilmek adına, Osmanlı’dan
sonra kurulan devletleri saymak istedim:

Türkiye, Bulgaristan (545 yıl),
Yunanistan (400 yıl), Sırbistan (539 yıl),
Karadağ (539 yıl), Bosna-Hersek (539
yıl), Hırvatistan (539 yıl), Makedonya
(539 yıl), Slovenya (250 yıl), Romanya
(490 yıl), Slovakya (20 yıl) Osmanlı adı:
Uyvar. Macaristan (160 yıl), Moldova
(490 yıl), Ukrayna (308 yıl), Azerbaycan
(25 yıl), Gürcistan (400 yıl), Ermenistan
(20 yıl), Güney Kıbrıs (293 yıl), Kuzey
Kıbrıs (293 yıl), Rusya’nın güney
toprakları (291 yıl), Polonya (25 yıl)-
himaye- Osmanlı adı: Lehistan,
İtalya’nın güneydoğu kıyıları (20 yıl),
Arnavutluk (435 yıl), Belarus (25 yıl) -
himaye- Litvanya (25 yıl)-himaye-
Letonya (25 yıl) -himaye-Kosova (539
yıl), Voyvodina (166 yıl) Osmanlı adı:
Banat 

Asya’da: Irak (402 yıl), Suriye (402 yıl),
İsrail (402 yıl), Filistin (402 yıl), Urdun
(402 yıl), Suudi Arabistan (399 yıl),
Yemen (401 yıl), Umman (400 yıl),
Birleşik Arap Emirlikleri (400 yıl), Katar
(400 yıl), Bahreyn (400 yıl), Kuveyt (381
yıl), İran’ın batı toprakları (30 yıl),
Lübnan (402 yıl), 

Afrika’da: Mısır (397 yıl), Libya (394
yıl) Osmanlı adı: Trablusgarp, Tunus
(308 yıl), Cezayir (313 yıl), Sudan (397
yıl) Osmanlı adı: Nubye, Eritre (350 yıl)
Osmanlı adı: Habeş, Cibuti (350 yıl),
Somali (350 yıl) Osmanlı adı: Zeyla.

Uzayıp giden isim listesi var. Bazı
ülkeleri burada yazdım. Müttefik
görünen ABD ve bazı Avrupa
ülkelerinin neden Türkiye düşmanlığının
yorumunu okurlarıma bırakıyorum…

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com

Büyüyen
Türkiye, 

Türk tarihi ve
emperyalizm!
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“Türkiye’nin yangınını
söndürmek zorundayız”
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Mahir 
Polat

Muhammet
Şen
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Karşıyaka Belediyesi, teknoloji
çağına uyum sağlayarak hayata
geçirdiği dijital arşiv yönetim
sistemini büyütmeye devam
ediyor. Arşiv Müdürlüğü çatısı
altında yürütülen çalışmalar
kapsamında 13 müdürlüğe ait
resmi belge ve evraklar dijital
ortamda güvenli şekilde
saklanıyor. Sistem kapsamında
bugüne kadar yaklaşık 6 milyon
120 bin sayfa evrak ve 565 bin
metre proje taranıp
dijitalleştirilerek Arşiv Yönetim
Sistemi’ne (AYS) aktarıldı.
Örnekköy Şantiye Tesisleri içinde
faaliyetlerini sürdüren Arşiv

Müdürlüğü’nün Karşıyaka
Belediyesi Ana Hizmet Binası’nda
da bir çalışma ofisi
bulunuyor.
Vatandaşlar ihtiyaç
duydukları resmi
belge ve evrakları
bu ofisten temin
edebiliyor. Eğer söz
konusu evrak
dijitalleştirilmiş ise
vatandaşa flash
bellek, CD veya mail
aracılığıyla iletiliyor.
Evrak dijital ortama aktarılmamış
olsa bile hızlı bir şekilde aktarımı
sağlanıp yine aynı kanallar

aracılığıyla başvuru sahibine
teslim ediliyor. Böylece

vatandaşlar daha
önceden randevu
sistemi ile aldıkları
hizmete hızlı ve daha
kolay bir biçimde
ulaşabiliyor. Ayrıca,
Arşiv
Müdürlüğü’nün
ekspertiz hizmetleri
de mesai saatleri
içerisinde
sürdürülüyor.

Altyapısı hazırlanan çalışmalar
kapsamında e-ekspertiz
hizmetinin de en kısa sürede

hayata geçirilmesi planlanıyor.
Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız
Ünsal, “Dijital arşivimizle
kurumsal belleğimizi daha
tasarruflu bir şekilde koruyor ve
geleceğe aktarıyoruz. Fiziksel
arşivimize ek olarak
oluşturduğumuz dijital arşiv
sayesinde evraklara kısa sürede
ulaşabiliyor, evrak
deformasyonunu engelliyor,
evrakları daimi olarak koruyor ve
kaybolmasının önüne geçiyoruz.
Vatandaşlarımıza daha hızlı, etkin
ve güvenli bir şekilde hizmet
sunmak için çalışmaya devam
edeceğiz” dedi. (Haber Merkezi)

Karşıyaka’da milyonlarca evrak dijital arşivde 

İzmir’in protokol yolunda değişim
başlıyor. Buca Belediyesi, Atatürk
Maskı’nın da yer aldığı Çaldıran Mahallesi
için hazırlanan imar planlarını askıya
çıkartacak. Mahalle sakinleriyle bir araya
gelen Buca Belediye Başkanı Görkem
Duman, kimseyi mağdur etmeden
yapılabilecek en doğru planı yaptıklarını
söyledi. Hazırladıkları planlama çalışması
için mahalle sakinlerinin katılımıyla
bilgilendirme toplantısı yapan Buca
Belediye Başkanı Görkem Duman, planın
16 Temmuz Salı günü askıya çıkacağını
söyledi. Bugüne kadar plansız bir şekilde
yapılaşmış olan bölgede, kimseyi mağdur
etmeden yapılabilecek en doğru planı
hazırladıklarını vurgulayan Başkan
Görkem Duman, şunları söyledi:
“Planlarımızı askıya çıkarmadan sizleri
bilgilendirmek istedik. Siz de önemseyip
geldiniz. O nedenle hepinize ayrı ayrı
teşekkür ederiz. İzmir protokol yolunun ilk
iyileştirme çalışması sizin mahallenizde
başlayacak. Bu nedenle kıymetli bir
proje…  Yapılan bu çalışma, kentsel
dönüşüm projesi değildir bu nedenle
kentsel dönüşümde olduğu gibi hızlı

ilerleyemiyoruz. Yapılaşmanın en doğru
şekilde olması için hep beraber koordineli
bir şekilde hareket etmelisiniz. Dirençli ve
sağlam yapılara sahip olmak için hep
birlikte hareket edip vatandaşlarımızın bir
an evvel ev sahibi olmasını istiyoruz.” Buca
Belediyesi Plan ve Proje Müdürlüğü
yetkilileri de sürecin şeffaf yürütülmesini
amaçladıklarını belirterek, mahalle
sakinlerinin akıllarına takılan her konuda
kendileriyle iletişime geçebileceklerini
ifade etti. Çaldıran Mahallesi 1/1000
Ölçekli Uygulama İmar Planı
Revizyonu’nda konut alanları,  ticaret
seçenekli konut alanları ve ticaret
alanlarının yanı sıra rekreasyon alanı, park
alanı, ibadet alanı,  otopark alanı, lise alanı,
aile sağlık merkezi, resmi kurum alanı ve
belediye hizmet alanı bulunuyor. Buna
göre, gelişme konut alanı 17 bin 110
metrekare olurken ticaret konut alanı 29
bin 323 metrekare, belediye hizmet alanı 2
bin 698 metrekare, resmi kurum alanı bin
443 metrekare, sağlık ocağı 1795
metrekare, rekreasyon alanı 19 bin 739
metrekare olarak planlandı.
(Haber Merkezi)

İZMİR’İN ÇOCUKLARI 
“Süt Kuzusu” ile büyüyor
Başkan Dr. Cemil Tugay’ın, sosyal belediyeciliğin geliştirilmesi için
desteklediği Süt Kuzusu Projesi’nde çocuklara süt dağıtımı sürüyor 

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
Türkiye’de örnek gösterilen
projelerinden biri olan Süt Kuzusu,
12’nci yılını geride bıraktı. İzmir’deki
üreticilerden alınarak, yurttaşlara
ulaştırılan sütler, ekonomik krizin
etkilediği mutfaklara da önemli destek
sunuyor. Çocukların süt içme alışkanlığı
kazanmasını sağlamak amacıyla
başlatılan proje sayesinde; 58 ekip, 30
ilçede, 615 mahallede 105 bin çocuğa
ulaşıyor. Kapı kapı dolaşan ekipler,
içinde 8 litre sütün yer aldığı paketleri
ailelere teslim ediyor. Çocuklar
projeden, 12’nci aynı doldurduktan
sonra 48’nci ayına kadar
faydalanabiliyor.

“İZMİRLİLER BENİMSEDİ”
İzmir Büyükşehir Belediyesi Sosyal

Hizmetler Dairesi Başkanlığı Sosyal
Hizmetler Şube Müdürlüğü’nde görevli
Süt Kuzusu Şefi Enes Yaşar,
Türkiye’nin örnek projesi olan Süt
Kuzusu’nun, her geçen gün
büyüdüğünü söyledi. İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay’ın
verdiği katkı ve destekler sonucu süt
ihalesinin 27 Haziran’da
tamamlandığını ve sütlerin dağıtımı için
yeniden yola çıktıklarını ifade eden
Enes Yaşar, “Çocuklara süt içme
alışkanlığı kazandırıyoruz. Hane

halkına da destek oluyoruz.
Çocuklarımız araçları kapıda
gördüklerinde heyecanlanıyor. Koşup
yanımıza geliyor. Bu projemiz 12 yılı
geride bıraktı. Tüm İzmir halkı bu
hizmeti benimsedi” dedi.

27 Temmuz’a kadar 105 bin çocuğa
süt ulaştırmış olacaklarını, 29
Temmuz’da da ikinci dağıtımın
başlayacağını belirten Yaşar, şunları
söyledi: “Bu projeyle çocuklarımızı,
aileleri ve üretici kooperatiflerimizi
destekliyoruz. Talep her geçen gün
artıyor. Çünkü herkes evine süt almak

zorunda. Bu projemizle hane halkına
ciddi bir destek sağlanıyor. Çocuklara
süt içme alışkanlığı kazandırma
konusunda da başarılı olduğumuza
inanıyorum” diye konuştu.

YURTTAŞLAR ÇOK MUTLU
Yurttaşlar da Süt Kuzusu

Projesi’nden oldukça memnun. Dört
çocuk annesi Semra Çetin,
“Çocuklarımız için çok iyi bir hizmet.
Çocuğum ek gıdaya başladığı için gelen
bu sütlerden faydalanıyoruz. Ev
ekonomimize de katkısı oluyor. Hayat

koşulları çok zor. Bu hizmetin
mutfağımıza katkısı büyük” dedi. Dört
çocuk annesi Hediye Hurşutoğlu da
daha önce Konya’da oturduklarını ve
böyle bir uygulama görmediklerini ifade
ederek, “Daha önce süt satın alıyordum,
şimdi almama gerek kalmadı.
Çocuklarıma yetiyor. İzmir Büyükşehir
Belediyesi’ne evimize verdiği bu
katkıdan dolayı teşekkür ediyorum”
diye konuştu.

Süt fiyatlarının yüksek olmasına
değinen dört çocuk annesi Filiz Yay ise
“Süt Kuzusu Projesi’nin evimize katkısı
çok büyük. Gelen zamlardan sonra süt
fiyatları da uçtu. Bu da çocuklarımızı ve
bizi olumsuz şekilde etkiliyor.
Büyükşehir Belediyesi’ne çok teşekkür
ediyorum” dedi. İki çocuk annesi Sibel
Oktay da şunları söyledi: “Çocukların
gelişmesi, sağlıklı büyümesi,
kemiklerinin sağlıklı gelişmesi için süt
çok önemli. İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin bize katkısı bu anlamda
büyük. Eğer Büyükşehir süt
dağıtmasaydı, biz bunu almakta çok
zorlanırdık. Çünkü fiyatlar yüksek. Bir
paket alıyoruz ama yetmiyor.
Büyükşehir Belediyesi’nin getirdiği
sütler sayesinde tatlı da yapabiliyoruz.
Çocuklarımızın beslenmesinde
rahatlıkla kullanabiliyoruz.”
(Haber Merkezi)

Buca’da Çaldıran Mahallesi 
için yeni bir sayfa açılıyor 

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
daha güçlü bir Bornova kurma
yolunda Başkan Yardımcıları ve
Müdürleriyle Nevzat Kavalar
Kültür Merkezi’nde
koordinasyon toplantısı
yaptı. Başkan Eşki,
Bornova Belediyesi’ni
ortak akılla ve hep birlikte
yöneteceklerinin altını
çizerek, “Göreve
geldiğimizden bu yana günde
ortalama 20 saatini mesai yapıyoruz.
Tüm mesai arkadaşlarımın aynı özveriyi
göstereceğinden eminim” dedi. Stratejik
Plan sürecinde olduklarını hatırlatan
Başkan Ömer Eşki, “İlk etapta temel

belediyecilik hizmetlerini en iyi düzeye
çıkartacağız. Bir yandan da başta

afetlere müdahale olmak üzere
spor, kültür ve sosyal destek

gibi alanlarda birçok
çalışmamız olacak. Hayata
geçireceğimiz projeler ve
yapacağımız çalışmalar her
zaman Bornovalıların

denetiminde olacak.
Bornovalıya hizmet için bu

görevlerdeyiz. Tüm çalışma
arkadaşlarımın bu disiplin içinde

hareket etmesini, hatırlatma gereği
duymadan sorumluluk alanındaki
projelerin takipçisi olmasını bekliyorum”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

ÇİĞLİ’DE KURSİYERLERDEN
MUHTEŞEM BİR KONSER

Başkan Ömer Eşki’den 
‘Güçlü Bornova’ sözü 

Çiğli Belediyesi tarafından düzenlenen Bağlama Kursunu başarıyla tamamlayan kur-
siyerler, hazırladıkları Yıl Sonu Konseri ile Çiğlili müzikseverlere keyifli bir akşam
yaşattı. Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü’nce düzenlenen ve 8 ay süren bağlama
kursu sonrasında kursiyerler, Çiğli Belediyesi Fakir Baykurt Salonu’nda gerçekleşen
konserde müzikseverler ile bir araya geldi. Katılımın oldukça yoğun olduğu kon-

serde, 14-50 yaş arası 19 kursiyer
Türk Halk Müziğinin birbirinden
güzel ezgilerini bağlamalar
eşliğinde seslendirdi. Kursiyerlerin
bağlama performansı, dinleyiciler
tarafından büyük beğeni topladı.
Başkan Onur Emrah Yıldız, Çiğli’yi
kültür ve sanat etkinliklerinin
merkezi yapmayı amaçladıklarını
söyledi. (Haber Merkezi)

İllegal
çöpler ve
çevremiz KUMAŞ

EKİNOKS
BAŞAK YASEMİNbasakyaseminarel@gmail.com

29 Haziran 2024 tarihli Çeşme Kent
Konseyi toplantısında katılımcılara bir
de anket dağıtılmış, ilçenin genel

değerlendirmesinin yapılması amaçlanmıştı.
Aynı anketin son bölümünde yapılması
gerekenler, eksiklerin neler olduğunu
düşündüğünüze dair dilek ve temenniler
bölümü bulunuyordu. 

İlçede 10 yıldır çevre başlıklarında çalışma
yapan bir dernek olduğumuz üzere, anketin
bu bölümüne eksik ve yanlışları, dilek, umut
ve beklentilerimizi sığdırabilmemiz elbet ki
söz konusu olamazdı. Ancak yine de
elimizden geldiğince önemli saydığımız
başlıklardan notlar düştük. İlçemizin en
büyük sorunu atık yönetimidir. İzmir ilinin
genel ve kangren haline dönüşmüş sorunu
olarak halihazırda çözümsüzlük seçeneğine
mahkum bırakılmış konu, çöp olarak
nitelendirilen ve ayrıştırıldığında hammadde
olup yeniden kullanılabilen tüm atıkların,
hiçbir şekilde yönetilmeyişidir. 

Kent konseyi toplantısı günü ve hemen
aynı saatlerde, ilçenin Germiyan Köyü
civarında oldukça büyük bir yangın meydana
gelmişti. Ilıca’da düzenlenen toplantıdan
çıkar çıkmaz, şiddetli poyraz etkisi ile
gökyüzünü kaplayan dumanlara tanık olduk.
Anlatıldığına göre bir vatandaşın,
arabasından dışarı fırlattığı sigarası, bir
kamera tarafından tespit edilmiş, yangının
hemen o bölgede ve aynı saatte çıktığı göz
önünde bulundurularak, araç sahibine cezai
işlem uygulanmıştı. 

Ancak, aynı gün ve aynı saatlerde bir
başka yangın, Ovacık tarafında illegal çöp
depolama sahasında çıkmış, şiddetli rüzgar
etkisi ile yayılarak çevresindeki ormanlık
alana sıçramış ve çok zor söndürülebilmişti.
Bu ikinci yangın hakkında hiç kimseye hiçbir
cezai işlem uygulanmamıştı. Açıkçası,
bahsettiğimiz illegal depolama sahası,
derneğimizin kuruluş amaçları ve mesaileri
başında yer alır. 

Derneğimiz kurulduğu 2015 Ocak
ayından bu yana illegal çöp döküm alanı
hakkında sayısız başvuruda bulunmuş, sayısız
dilekçe vermiştir. Madem ki yeni başkan
katılımcı demokrasi, şehrin el birliği ile
yönetimi, bilmediği veya yanlış bildiği
konularda kendisinin uyarılması, yanlışların
beraber düzeltilmesi şeklinde çağrıda
bulunmakta, biz de bu çağrıya çöp başlığı ile
giriş yapmalıyız. Elbette ki anayasamızda da
yer alan çevre ilkesi olan, sağlıklı dengeli ve
sürdürülebilir çevre olgusu ile kurulan Kent
Konseyinin birincil görevi de bu olmalıdır. 

2015 yılından 2024 yılına kadar
derneğimiz, illegal çöp alanı hakkında sayısız
başvuru yapmış, dilekçeler yazmış, 4 kez de
Savcılığa Suç Duyurusunda bulunmuştur. İlk
refleks, önceki İzmir Valilerimizden Mustafa
Toprak’tan gelmiş, alan temizletilip, atık
depolama için yasaklanmış, ilgili kurumlara
idari cezai yaptırımlar uygulanmıştı.
Ardından, alana depolama devam edince,
ikinci kez, yine eski İzmir Valisi Sayın Erol
Ayyıldız tarafından alana müdahale edilmiş,
alan temizlenmiş, tekrar idari işlemler
uygulanmıştı. Ancak alana döküm devam
etmişti. 

İllegal ne demek? Yasal bir döküm alanı
değil, demek. Bir yerin yasal bir döküm sahası
olabilmesi için, çok sayıda izine, kanuna,
Çevresel Etki Değerlendirme raporuna
ihtiyacı vardır. Alelade hiçbir alana döküm
veya depolama yapamazsınız. İlkel depolama,
her tür malzemenin aynı yere gelişigüzel
atılmasıdır ki, bu da ayrıca yasaklanmıştır ve
suçtur. Diğer yandan yakarak çöp imha
etmek de başlı başına başka bir suç ve çevre
katliamıdır. Ancak bu işlemler aynı sahada
yaklaşık 30 yıldır devam etmektedir.
Sigarasını fırlatıp yangın çıkaran bir vatandaş
eyleminden ceza alırken, bunu yapan bir
kamu kurumuysa, ne hikmetse hiçbir şekilde
eyleminden vaz geçirilememektedir.
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Acı veren inanılmaz olayın ardından ekipler olay yerine
gelerek çalışmalara başlasa da bölge esnafı “Her şey

ihmal” diyerek bir kez daha tepkisini ortaya koydu
Ekipler iki kişinin hayatını

kaybetmesinin ardından bölge
gelerek çalışmalara başlasa da
bölge esnafı yaşanan acı olayın
sonuçlarından şikayetçi oldu.
Ege Telgraf’ın beş yıl önce
hazırladığı haberde de elektrik
kaçağına yönelik bilgileri aktaran
bölge esnafı bir kez daha
gazetemize konuştu. “6-7 yıldır

bunun mücadelesini veriyoruz”
diyen esnaf, “Daha öncede gazete
olarak derdimizi anlatmamızda
bize yardımcı oldunuz ve ‘illa
birisi mi ölmeli’ demiştiniz.
Demek ki birisi ölmeden bugün
yaptıklarını yapmayacaklarmış.
Her yağmur yağdığında oradan
dumanlar çıktığını gördük.
Hayvanların çarpıldığını gördük.

Süreç hep devam etti.
Bugünde olduğu gibi
yıllardır herkes birbirini
suçluyor. Zaten burada 10
santimetrelik kablo
çıkartıldı. Gördüğünüz gibi her
şey tamamen ihmal” dedi.

“DEFALARCA SÖYLEDİK”
Sokağın esnafı ve aynı zamanda

olayın görgü tanığı Kamil Alan,
gerekli birimlere ifade
verdiklerini söyledi ve “Önce kız
elektriğe kapıldı ardından adam
yardım etmek isterken düştü. Biz
defalarca söyledik oradan duman

çıkıyor dedik. Hayvanlar zarar
görüyor dedik. Bildiğimiz,
gördüğümüz başka bir olay
olmadı ama böyle bir olay
olabileceğini de tahmin
edemedik” dedi.

“Demek ki birileri ölmeden 
YAPMAYACAKLARMIŞ!”
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İzmir geçtiğimiz Cuma günü aniden bastıran yaz yağmuru ile bir felaketi
yaşadı. Alsancak’ta caddeden karşıya geçmeye çalışan bir genç kız

elektrik akımına kapılırken, ona yardım etmeye çalışan esnaf can verdi.
Oysa, Ege Telgraf “Çözüm için illa biri mi ölmeli” diyerek 5 sene önce
uyarmıştı. Kalıcı bir çözüm olmadığı için şehrimiz, iki canını kaybetti…

HABERİMİZ
TÜRKİYE’DE

GÜNDEM OLDU
Ege Telgraf’ın konuyu beş

yıl önce yazıp gündeme
getirdiğini açıklamasının
ardından sosyal medyada da
olaya tepkiler çığ gibi büyüdü.
Binlerce kişi, Ege Telgraf’ın
haberinin altına yazdığı
yorumlarla olaya tepkilerini
gösterdi. Ayrıca birçok ulusal
kanalın ana haber
bültenlerinde olayla birlikte 5
yıl önce yapılan uyarı haberini
ekranlarına taşıdı. Ulusal
gazeteler de haberimizi
alıntılayarak olayı manşetine
taşıdı.
CHP İZMİR ESKİ
MİLLETVEKİLİ TUNCAY
ÖZKAN: Yağmur sonrasında
göz göre göre gelen felaket
içimizi yaktı. Hayatını
kaybeden gençlerimize
Allah'tan rahmet diliyorum.
Peki ya sorumlular?
Uyarılara kulak tıkayanlar?
Şehrin alt yapı sorunları çok
büyük. Beklenen İzmir
depremi yaşandığında
olacaklar uykularımı kaçıyor.
Defalarca uyardım yine
uyarıyorum. Önlem şart!
İzmir'e kıyanlar bunun
hesabını vereceksiniz.
CHP ESKİ MİLLETVEKİLİ
GÜRSEL TEKİN: İzmir’in en
merkezi yeri. Alsancak
İskelesine 10 adım. Çoluk,
çocuk, herkesin her gün
yürüdüğü bir bölge. 5 yıl önce
Ege Telgraf haberini yazıyor,
esnaf şikayet ediyor,
vatandaş TEDAŞ dahil tüm
kurumları uyarıyor. Yine de 2
vatandaşımız göz göre göre
ölüyor. Bu ülkede bir savcı
yok mu? Sorumlular kimse
çıksın hesabını versin.
İYİ PARTİ İZMİR MİLLETVEKİLİ
ÜMİT ÖZLALE: Bu ihmal değil
cinayet... Bizler, basın bu
cinayetin geleceğini kaç defa
yazdık, ısrarla duymadınız.
İzmir altyapı açısından
Türkiye'nin en problemli
birkaç şehrinden biri dedik,
itiraz ettiniz.

Vurdumduymazlığınızla
gurur duyun…
İYİ PARTİ İZMİR MİLLETVEKİLİ
HÜSMEN KIRKPINAR:
İzmir'de etkili olan yağış
sonrası su birikintisinde
oluşan elektrik akımına
kapılan Özge Ceren Deniz ve
İnanç Öktemay hayatını
kaybetti. Ölüm göz göre göre
geldi. Yaşanan olay kaza değil
cinayettir! İhmali ve
sorumluluğu olanlar yargı
önünde hesap vermeli,
cezasını çekmelidir
OYUNCU ŞAHAN GÖKBAKAR:
5 yıl önce yerel gazeteler
yazmış, "illa biri mi ölmeli!"
demiş. Alsancak burası ya!
İzmir'in seçkin semtlerinden.
Her gittiğimde sokaklarında
yürürüm. Demek ki denk
gelsek bu şekilde
ölecekmişiz. Kan dondurucu!
Bu kaçağı yıllardır
düzeltmeyen tüm yetkililer
"kasten öldürmek" suçundan
yargılanmalıdır. 
Bu şekilde ölmek, bu ülkenin
halini en net anlatan
durumdur.
GAZETECİ YILMAZ ÖZDİL:
Yetkililer sakın 'haberimiz
yoktu' filan demesin, yerel
basın beş yıldır burada
insanların öleceğini
haykırıyor. İzmirliler bunun
hesabını sormazsa, sokakta
yürürken ölmekle kalmayız,
İzmir'i İzmir yapan bütün
değerler ölmüş olur.
GAZETECİ ŞABAN SEVİNÇ:
Bunun hesabını kim
verecek… İzmir’de yayınlanan
Ege Telgraf Gazetesi’nin 5 yıl
önceki manşeti ve bugün o
çözümü yapmayan belediye
yüzünden 2 vatandaşın
ölümü.
GAZETECİ MURAT AĞIREL:
‘’Çözüm için illa biri mi
ölmeli’’ manşeti ile yaptığı
haber dikkate alınsaydı
bugün İzmir Alsancak'ta 2
kişi elektrik akımına
kapılarak ölmeyecekti.

GAZETEMİZ EGE TELGRAF BUNDAN TAM 5 YIL ÖNCE UYARMIŞTI! 

KORKTUĞUMUZ
GÖZ GÖRE GÖRE
BAŞIMIZA GELDİ

İzmir, 12 Temmuz Cuma günü yaz
yağmuruyla birlikte felaketi yaşadı.
Konak’a bağlı Alsancak semtinde,
kentteki şiddetli yağmurdan
kaçmaya çalışan iki vatandaşın
korkunç sonu akıllara durgunluk
verdi. Olayda, Özge Ceren Deniz
yoldan karşıya geçmek için Enver
Dündar Başar Sokak'ta biriken
sulara basınca elektrik akımına
kapılarak yere düştü. Genç kadının
düştüğünü gören İnanç Öktemay da
ona yardım etmeye çalışırken akıma
kapılarak yanı başına düştü. 

KURTULAMADILAR
Çevrede bulunanlar müdahale

etmek istedi ancak akım yüzünden
yaklaşamadı. Daha sonra
çevredekilerin müdahalesiyle su
birikintisinden çıkarılan iki kişiye, ilk
müdahaleyi olay yerinde vatandaşlar
yaptı. Ardından olay yerine gelen 112
Acil Sağlık ekipleri tarafından
Alsancak Devlet Hastanesi ve
Tepecik Eğitim ve Araştırma
Hastanesine kaldırılan iki kişi, tüm
müdahalelere rağmen kurtarılamadı. 

Olay yerinde polis ekipleri güvenlik

önlemleri alırken, elektrik firması
yetkilileri de incelemelerde bulundu. 

ARŞİVLER UNUTMAZ!
Yaşanan acı hadisenin ardından

Ege Telgraf, beş sene önceki
arşivlerini ortaya çıkardı. 19 Ocak
2019 tarihli Ege Telgraf gazetesinde,
dönemin muhabirlerinden Utkucan
Akkaş’ın ‘Çözüm için illa biri mi
ölmeli’ başlıklı haberiyle gündeme
getirdiği konu, ‘Tam 5 yıl önce
uyardık’ dedirtti. Akkaş’ın usta
kalemiyle hazırlanan haberde,
“Alsancak Vapur İskelesi’nin karşı
sokağında bulunan Enver Dündar
Başar Sokak’ta yer altından geçen
elektrik kabloları ölüm tehlikesi
saçıyor. Her gün çok sayıda insanın
Kıbrıs Şehitleri Caddesi’ne ulaşmak
için kullandığı Enver Dündar Başar
Sokak’ta yerin altından geçen
elektrik hattı dışarıya sızma yapıyor.
Bir buçuk metrelik bir alanda
meydana gelen elektrik kaçağı
nedeniyle, sokak taşları sürekli sıcak
kalıyor. Elektrik kaçağından pek çok
insan yürürken çarpılırken olası bir
can kaybı yaşanmasından

korkuluyor. 
Esnaf, uzun süredir burada elektrik

kaçağının yaşandığını ve bir sokak
köpeğinin bu nedenle can verdiğini
söyleyerek yetkililerin ilgisizliğinden
şikayet etti” ifadeleri yer almıştı.

Söz konusu haberin ardından
yetkililer bölgeye intikal ederek
sorunu çözdüklerini bildirmiş, esnaf
da yetkililere teşekkür etmişti. Bu
ayrıntıyı da Ege Telgraf, 21 Ocak 2019
tarihinde ‘Ege Telgraf yazdı 5 yıl
sonra çözüldü’ başlığı ile yine
kamuoyuna duyurmuştu.

BU NASIL ÇÖZÜM?
Aradan tam beş yıl geçmesinin

ardından önceki cuma yaşanan acı
felaket, “Bu nasıl çözüm!” dedirtti.
Onca uyarıya rağmen gencecik iki
canın yitirildiği olayın ardından
mevcut sorunu çözmek için yapılan
çalışmaların geçici çözümden doğan
ihmalkarlık olup olmadığı
konuşuluyor. Şimdi cevaplanması
gereken tek bir soru var: Bunca yılın
ve onca uyarının ardından giden
canların hesabını kim, nasıl
verecek…

YAĞMUR DAŞTANYAĞMUR DAŞTANYAĞMUR DAŞTANYAĞMUR DAŞTANYAĞMUR DAŞTANYAĞMUR DAŞTANYAĞMUR DAŞTANYAĞMUR DAŞTANYAĞMUR DAŞTANYAĞMUR DAŞTANYAĞMUR DAŞTAN
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İzmir’de iki vatandaşın elektrik
akımına kapılarak hayatını

kaybetmesi, Türkiye gündeminde de
yankılandı. Adalet Bakanı Tunç,

“Kimsenin gözünün yaşına
bakmayacağız” dedi, 29 kişi

gözaltına alındı. Açıklamalar 
peş peşe sıralandı
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İzmir’de yaşanan sağanak yağış sırasında
Özge Ceren Deniz ve İnanç Öktemay’ın
elektrik akımına kapılarak feci şekilde can
vermesi, ülke gündemine de damgasını vurdu.
Konak ilçesi Alsancak semti Enver Dündar
Başar Sokak’ta meydana gelen hadise ile ilgili
Adalet Bakanı Yılmaz Tunç da açıklamalarda
bulundu. Ceza soruşturmasını titizlikle
yapacaklarının altını çizen Bakan Tunç “Şimdi
tabi çok üzüldük. Orada sokaktan geçen
vatandaşlarımız akıma kapıldı. Çok üzüldük,
bu çağda bunun olmaması lazım. Başsavcımız
soruşturma başlattı. Ön rapor bekleniyor.
Ceza soruşturmasını titizlikle yapacağız, kim
sorumluysa gözünün yaşına bakmayacağız”
dedi.

BİLİRKİŞİ ÖN RAPORUNA GÖRE
Bakan Tunç, dün yaptığı sosyal medya

paylaşımı ile 29 kişinin gözaltına alındığını
duyurdu. Bakan Tunç, sosyal medya
hesabından yaptığı paylaşımda, “İzmir'in
Konak ilçesinde sağanak yağıştan korunmaya
çalışırken elektrik akımına kapılan 2 kişinin
hayatını kaybetmesiyle ilgili İzmir Cumhuriyet
Başsavcılığı tarafından başlatılan adli
soruşturma titizlikle sürdürülmektedir.
Soruşturma kapsamında, bilirkişi ön
raporuna göre olayda sorumlukları belirlenen
29 kişi hakkında gözaltı talimatı verilmiştir.”
Bakanın açıklamalarının ardından 15 kişi
gözaltına alındı.

BÜYÜKŞEHİR: TEKNİĞE AYKIRI
Konuyla ilgili İzmir Büyükşehir Belediyesi

açıklama yaptı. İlgili raporların önümüzdeki
günlerde açıklanacağının altı çizilen resmi
açıklamada Büyükşehir, “Olayın ardından
alana ulaşan İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
yetkili personeli tarafından ivedilikle elektrik
tesisatı kontrol edilmiş, aydınlatma tesisatının
günbatımında (20.35) enerjilendiren ve gün
doğumunda enerjiyi kesen zaman rölesinin
doğru çalıştığı kontrol edilmiş ve dolayısıyla
olay saatinde (19.15) aydınlatma tesisatının
kablolarında enerji olmadığı teyit edilmiştir.
Ayrıca belediyemize ait elektrik tesisatı bu tür
bir tehlikeye karşı kaçak akım koruma
röleleri ile enerjiyi kesecek şekilde
korunmaktadır. Bölgede belediyemizin
yürüttüğü ve elektrik hattında oluşabilecek
kaçakla ilişkilendirilebilecek bir altyapı
çalışmasından söz edilemeyeceği de
ortadadır. Zira İZSU Genel Müdürlüğü’nün
olaya ilişkin teknik raporunda da 2024 yılı
ocak ayında ihaleli işler kapsamında bölgede
yüklenici firma tarafından 3 adet yağmursuyu
ızgarası yaptırıldığı, imalatlar sırasında GDZ
Elektrik A.Ş.’den gözlemci talebinde
bulunulduğu, imalatların gözlemci
nezaretinde gerçekleştirildiği
belirtilmektedir. Raporda yapım
çalışmalarından sonra GDZ Elektrik A.Ş.
tarafından yağmursuyu ızgarası yanında
elektrik hatlarında bakım – onarım çalışması
yapıldığı, hatta vatandaşlar tarafından GDZ
Elektrik A.Ş. ’ye anılan bölge için 2 defa arıza
kaydı açtırıldığı ifade edilmektedir. Ayrıca
kabloların üzerinde 2 farklı noktada onarım
gerçekleştirildiğini ve GDZ Elektrik A.Ş.’ye ait
elektrik hatlarının yapım tekniğine aykırı
olarak zeminden 23 santimetre aşağıda
döşendiği de fotoğraflarla belgelenmektedir.
Anılan bölgede elektrik kaçağına bağlı
birtakım olumsuzluklar yaşandığına, bölge
esnafının yetkili kuruma defaatle bildirim
yaptığına ilişkin ifadeleri de kayıt altındadır”
ifadelerine yer verildi.

ŞİRKET DE AÇIKLAMA GEÇTİ
Elektrik dağıtım şirketi GDZ Elektrik de

olayla ilgili resmi bir açıklama geçti. Yapılan
açıklamada şunlar aktarıldı: “Olayın geçtiği
bölgeye dair son 6 aydır kurumumuza CİMER,
Çağrı Merkezi, sosyal medya dahil olmak
üzere tüm kanallardan gelen talepler
incelenmiş ancak herhangi bir şikâyet kaydı
olmadığı tespit edilmiştir. Bölge sakinlerinin
konuşmalarında uzun süredir iletildiği
söylenen şikayetler, doğrudan sorumlu olan
diğer kurumlara yapılmıştır. Öte yandan 9

Ocak tarihinde bölgeden farklı bir şebeke
unsuruna ilişkin arıza kaydı alınmış ve ekipler
tarafından sorun çözülerek kayıt
kapatılmıştır. Bahsi geçen iddialardan bir
diğeri olan, şebekenin derinliğinin
mevzuatlara uygun olmadığına ilişkin
haberlere yönelik tespitlerimizi de paylaşmak
isteriz. 5 Ocak’ta ilgili alt yapı kuruluşu
tarafından bilgi verilmeden ve onayımız
olmaksızın bölgedeki elektrik şebekemiz
üzerine üç yeni yağmur suyu ızgarası yapıldığı
belirlenmiştir. Bu işlem öncesinde, sırasında
veya sonrasında kurumumuzdan herhangi bir
gözlemci talebinde kesinlikle
bulunulmamıştır. Şebekemize zarar verildiği
13 Temmuz 2024 tarihinde yetkili kurumlar
tarafından yapılan incelemeler sırasında da
açıkça görülmüş ve kayıt altına alınmıştır. Ek
olarak, çalışmalar sırasında yer altında
bulunan elektrik kablolarımızın konumunun
müdahalelerle değiştirildiği görülmektedir.
Gerçekleştirilen bu çalışmaların
kurumumuza hiçbir şekilde bilgi
aktarılmadan yapıldığını bir kez daha
vurgulamak isteriz.”

MUTLU: İZOLASYON YOK GİBİ
Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınar

Mutlu, bölgedeki elektrik hattının
standartlara çok uymayan bir derinlikte
yapıldığını iddia ederek, "80 santim derinlikte
olması gereken kablolar, gördüğümüz
kadarıyla 30 santimde ve üzerinde de
yeterince bir izolasyon yok gibi görünüyor.
Ama tabii ki konunun uzmanları raporlarını
hazırlayıp sunduğunda, gerçekten bu ihmali
kimin yaptığını, nasıl yaptığını ortaya
çıkaracaklar" dedi. Başkan Mutlu, olay
yerinde yapılan incelemelerin ardından
gazetecilere yaptığı açıklamada, "Bu cinayetin
niçin olduğunu ortaya çıkarmaya çalışıyor
insanlar, teknik adamlar. Biz de onu
bekliyoruz. Sorumlularının peşine düşeceğiz.
Hiçbir zaman da ölen yurttaşlarımızın
haklarını aramayı bırakmayacağız" ifadelerini
kullandı.

SİYASİLER DE TEPKİ GÖSTERDİ
CHP Genel Başkanı Özgür Özel,

Alsancak'ta meydana gelen kuvvetli yağış
sırasında elektrik akımına kapılarak hayatını
kaybeden Özge Ceren Deniz ve İnanç Öktemay
için başsağlığı mesajı yayımladı. Özel,
ailelerine sabır dileyerek, yaşanan trajedinin
sorumlularının hesap vermesi gerektiğini
vurguladı. Parti, kimlik veya kurum ayrımı
yapmaksızın soruşturmanın titizlikle
yürütülmesi gerektiğini belirtti.

Özel'in açıklaması şöyle: "İzmir'de dün
yaşanan sağanak yağışta elektrik akımına
kapılarak yaşamlarını yitiren Özge Ceren
Deniz ve İnanç Öktemay'a Allah'tan rahmet,
ailelerine başsağlığı ve sabır diliyorum.
21'inci yüzyılda hiçbir yurttaşımız böylesi
trajik biçimde ölmeyi hak etmiyor. İçimizi
parçalayan görüntüler hepimize çok önemli
bir sorumluluğu hatırlatıyor. Hiç kimse

sorumluların kimliği, kurumu ya da partisine
göre pozisyon almamalıdır. Yürüyen adli ve
idari soruşturmaları yakından takip ediyoruz.
Bir daha benzer acılar yaşanmasın diye tüm
soruşturmalar titizlikle yürütülmeli ve tüm
sorumlular hesap vermelidir. Sorumluların
paylarına düşen en ağır cezayı almalarının
takipçisi olacağız.”

DERVİŞOĞLU: HESAP VERMELİ
İYİ Parti Genel Başkanı Müsavat

Dervişoğlu “Cumhuriyetimizin ikinci
yüzyılında, Türkiye'nin en büyük üçüncü şehri
İzmir'de 2 genç sokak ortasında herkesin
gözü önünde elektrik akımına kapılarak
hayatını kaybetti! Üstelik tüm uyarılara ve
defalarca yapılan şikâyetlere rağmen ne bir
denetim yapılmış ne de bir tedbir alınmış.
Başta, vatandaşını sokak ortasında yürürken
korumaktan aciz bir yönetim olmak üzere;
Sonucu çok ağır olan bu büyük ihmalin
sorumluları ve böyle bir utanç vesikasına
neden olan herkes derhâl yargı önünde hesap
vermelidir. İYİ Parti olarak bu faciaya sebep
olan acizliğin ve bu ihmalde sorumlu olanların
peşini bırakmayacak, sürecin takipçisi
olacağız!" dedi

CHP İzmir İl Başkanı Şenol Aslanoğlu da şu
ifadeleri kullandı: "Herkes bilsin ki “Bu işin
fıtratında var” deyip, bu olayın üstünün
kapanmasına izin vermeyeceğiz.”

AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı,
“İhmali olanlar hakkında İzmir Cumhuriyet
Başsavcılığı soruşturma başlatmıştır. Bizler
de sürecin yakından takipçisi olacağız.
Yaşamını yitiren vatandaşlarımıza Allah’tan
rahmet ve yakınlarına başsağlığı diliyorum”
dedi.

EMO DA DEĞERLENDİRDİ
Elektrik Mühendisleri Odası İzmir Şubesi,

olayla ilgili basın açıklaması yaptı.  EMO İzmir
Şubesi`nin oluşturduğu teknik heyetin ilk
tespitlerine göre, olayın gerçekleştiği sokakta
trafo merkezlerinden dağıtım panosuna giden
kablolarda izolasyon hatasının belirlendiği
belirtilen açıklamada şu ifadeler yer aldı: "Bu
izolasyon hatasından kaynaklı olarak suyla
temas eden iki yurttaşımızın hayatını
kaybettiği düşünülmektedir. Türkiye Elektrik
Dağıtım AŞ (TEDAŞ) ve Enerji Piyasası
Düzenleme Kurumu`nu (EPDK) acilen
bölgedeki eksikleri tespit ederek, gidermek
için göreve çağırıyoruz. Kasım 2023`de
yaşanan taşkının ardından yaptığımız
uyarılara rağmen önlem alınmaması
nedeniyle yaşanan facianın bir daha
yaşanmaması için tüm kamu kurumlarını
göreve davet ederek, gerekli teknik desteği
vermeye hazır olduğumuzu vurgularız."

Annenin feryatları
yüreğimizi dağladı

İnanç Öktemay'ın cenazesi, Buca
ilçesinde bulunan Yeniyol Camii'ne
getirildi. Cenaze töreninde, anne Nevin
Öktemay'ın yürek parçalayan feryatları
hiç eksik olmadı. Nevin Öktemay, "Oğlum
genç yaşta ölmeyi hak etmedi. Daha
damatlık giyecekti, el ele tutuşup hayata
devam edeceklerdi. Hem annesi hem

babası olarak onu zor şartlarda
büyüttüm" dedi. Cenaze namazının
ardından Öktemay, Buca ilçesinde
toprağa verildi. İzmir Demokrasi
Üniversitesi Tıp Fakültesi beşinci sınıf
öğrencisi Özge Ceren Deniz'in 
memleketi Osmaniye'de dün gözyaşları
içinde toprağa verildi.
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Uzun yıllar gazetecilik yapan Emrah Taştan,
1930’lardan günümüze ışık tutacak belgelerle
Kemaliye’nin erken Cumhuriyet dönemine
yoğunlaşıyor. “Erzincan’da Kirtim Kirt Sesleri”
kitabı bir kooperatifi ve aslında bir ülkenin
aydınlanma çabasını aktarıyor. Sözü Taştan’a
bırakıyorum. 

� Sevgili Emrah, ilk kitabın hayırlı olsun. İlk
eserinde doğduğun yöredeki, Kemaliye'deki bir
ekonomik faaliyeti ele alıyorsun. Bu çalışmanın
evveliyatı hakkında bize bilgi verir misin?

Çok teşekkür ederim değerli dostum.
Kemaliye tarihi evleriyle ünlü gerçekten şirin ve
nev-î şahsına münhasır bir yer. Dağların
arasında ekonomik imkânlar kısıtlı, ulaşımı zor
bir yerleşim. Aynı zamanda adeta bir cennet
bahçesi. Benim de çocukluğum boyunca yaz
tatillerim Kemaliye'de, annemin ailesine ait
hatıralarla dolu tarihi bir evde geçti.
Çocukluğumdan beri en büyük zevklerimden
biri evin alt katındaki ardiye bölümünü
karıştırmak ve yaşlılarla sohbet etmekti. Eski
eşyalar ilgimi çekerdi. Evlendikten sonra bu
merakımı sevgili  eşim Özgür ile paylaşmak
isterken elime karton kapaklı eski bir defter
geçti. Üzerinde “Kemaliye Dokumacılar Küçük
Sanat Kooperatifi” damgası vardı. Araştırmam
2016 yılında böyle başladı. O güne kadar hep
evinde bulduğu belgelerle tarih yolculuğuna
çıkan bir gencin romanını yazmak isterdim.
Tesadüf eseri öyle de oldu. Roman değil de
araştırma inceleme kitabı yazdık. Araştırmanın
ilk 2 yılında hiçbir ize rastlamadım. Sonra yine
bir tesadüf, 2018 yılında araştırmanın seyrini
değiştirdi. Kemaliyeli terzi Sebahattin Amca ile
siyasi bir sohbet sırasında hiçbir şey
üretmediğimizden şikayet ederek kooperatif
örneğini anlattı. Bir emaneti devreder gibi de iki
gün sonra vefat ettiğini öğrendim. Mekanı
cennet olsun. Kooperatif binası oturduğumuz
dükkanın karşısında tarihi heybetiyle
dikiliyormuş da haberim yokmuş. Orada bazı
belgeler olabileceğini söyledi, kendimi

dışarı zor attım. Belediye başkanından
izin alıp araştırdım ve kitabın konusunu
oluşturan belgelere ulaştım. Hazine bulmak
gibiydi yaşadıklarım. Tarifi gerçekten güç...
Ondan sonrası literatür araştırması, gazete
arşivlerinin taranması, binlerce sayfalık
belgelerin okunması, günümüz Türkçesine
çevrilmesi. Burası çok zorladı beni. Çünkü hem
el yazısı hem eski Türkçe... Bir başka zorluk da
zamanımın tamamını bu işe vakfedememek. Bir
yandan ailemin geçimi için fabrikada çalışırken,
bir yandan boş zamanlarımda kitapla ilgilendim.
Sonuçta “Erzincan'da Kirtim Kirt Sesleri” kitabı
ortaya çıktı.

ENVER GÖKÇE’NİN İNSANLARI
� Kirtim Kirt hemşehrin Enver Gökçe için de

imge haline gelmiş bir yansıma. Dönemsellik
olarak şairin kooperatiften ne denli haberi oluyor?
Bu konuda bir konuşması ya da herhangi bir notu
var mı?

Mazlum, bu konuda somut bir bilgim yok
maalesef. Ancak Enver Gökçe Kemaliye
insanını, yörenin coğrafyasını, zorluklarını çok
iyi bilen bir şairimiz. Çok erken yaşta
Kemaliye'den ayrılmasına rağmen sık sık köyü
Çit'e sığındığını biliyoruz. Ancak Enver Gökçe
"Kirtim Kirt" şiirinde, benim kitapta anlattığım
dokumacı kadınları ne kadar iyi tanıdığını,
bildiğini kanıtlamaktadır. “Meri Kekliğim”
şiirinde memleketim insanının açlığını
ciğerimize vura vura anlatır. Bugün Turistik
Doğu Ekspresi'nin geçtiği tren yolunun nasıl zor
koşullarda; kan, can pahasına açıldığını ifade
eder. Bizim memleketin insanı; emekçidir.
Kelimenin tam anlamıyla ekmeğini taştan
çıkarır. Çalışmazsa, üretmezse, birlik olmazsa
yok olacağını bilir. Bu durum, insanlar arasında
"insan insanın kurdudur" anlayışını değil, tam
aksine "her yerde her şeyde hep beraber demek
için" anlayışını oturmuştur. İşte Enver Gökçe,

“Kirtim Kirt” şiirinde ifadesini bulan diyalektik
ve tarihsel materyalizmi böylesine has, duru
şekilde anlayıp, anlatmıştır... Dolayısıyla
kooperatif ile ilişkisini bilmesem de o ruhu
yansıttığı kesindir.

� Kooperatif olgusu erken Cumhuriyet
döneminin en çok duyulan kavramlarından biri.
13 milyon nüfuslu genç bile olamamış Cumhuriyet
rejimi ne diye Anadolu'nun en ücra yerlerine bu
kavramı götürmeye çalıştı?

Değerli dostum, temel mesele 1. Dünya
Savaşı ve Kurtuluş Savaşı ile emperyalizme
unutamayacağı ölçüde büyük darbeler indiren
Türkiye'nin bu tutumunu ekonomik alana da
yayma çabasıdır. Bağımsız bir ekonomi için
üretim şart. Kapitalist tarzda modern üretim
yok. İptidai dediğimiz üretim biçimi var. Peki bu
iş nasıl olacak? Genç Türkiye sanayileşme
adımını Sovyetler Birliği ile ortak atmış. 1932'de
Türkiye'ye gelen Profesör Orloff
başkanlığındaki sanayi uzmanları heyeti
ülkemizi gezip tarıma dayalı sanayi konusunda
kapsamlı bir rapor hazırlamış. SEKA,
Sümerbank fabrikaları, şeker fabrikaları bu
rapora uygun olarak kurulmuş. Bu heyetin
Kemaliye'ye de uğradığını bir gazete haberinin
satır aralarında okudum. Bir dokuma fabrikası
kurulacağından ve halkın büyük sevinç
yaşadığından bahsediliyordu. Bence kooperatif
kastedilmişti. Başka yabancı uzmanlar da gelmiş
ülkemize ama sonuç olarak onların liberal
önerilerinin kabul edilmediğini, devletçi ve
planlı ekonominin tercih edildiğini görüyoruz.
Bu ne demek? Orloff raporuna uygun şekilde
Birinci 5 Yıllık Sanayi Planı dahilinde tüm
Türkiye'de bölge merkezlerine kamuya ait
fabrikalar kuruluyor. Kemaliye gibi küçük
merkezlere de kooperatifler kuruluyor.
Sümerbank destekliyor ve yönlendiriyor. Bu, bir
grup yurttaşın girişimciliği değil, devletin halkı
örgütleyerek, planlı ve hedefli çalışmasının
sonucudur ve bugüne de ışık tutan topyekûn bir
kırsal kalkınma girişimidir. Çünkü kadını
merkeze alıp, üretim ilişkilerini geliştirmiş ve
sosyal gelişmeye katkı sağlamıştır.

EVLERE GİREN KOOPERATİF
� Çalışmanda çok ilginç belgeler de var.

Kooperatif ortaklığı ve kişiler en çok dikkatimi
çeken husus. Bugün o adını yazdığın insanların
Kemaliye'de bilinirliği ya da izi nasıldır?

Şimdi bu soruya yanıt vermeden önce
kurucu Mehmet Sadık Eti'ye değinmek isterim.

Eti, İttihat ve Terakki tarafından yurt dışına
eğitim için gönderilmiş, Almanya'da sosyalist
düşünce ile tanışmış, Türkiye'nin ilk sosyalist
partisini ve gazetesini kuran öncüler içinde yer
almış, hatta 1918 Alman Spartakist Devrimi'ne
elde mitralyözle katılmış bir kişidir. Mütareke

yıllarında İstanbul'a gelir, Anadolu'ya geçer,
orada genç milliyetçi şairimiz Nazım Hikmet ve
arkadaşı Vala Nureddin ile tanışır. Özellikle
Nazım Hikmet ile ilgilenir, ona sosyalizmi,
sınıfları, ezen ve ezileni, Ekim Devrimi'ni
anlatır. Bu açıdan Nazım Hikmet'i Nazım
Hikmet yapan kişidir. O yıllarda adı Sadık Ahi
olarak geçer. Sonra mücadelesine Türk Devrimi

içinde görev alarak devam eder. Burası hep
yanlış anlaşılır siyasi tarihte. Komintern
direktiflerine tam olarak uygun davranmıştır,
Mehmet Sadık Eti. Kooperatif ile aynı dönemde
Kemaliye Belediye Başkanlığı ve sonrasında iki
dönem Malatya milletvekilliği yapmıştır. Eti
ailesi, günümüze kadar çok değerli aydınlar,
bilim insanları yetiştirmiştir.

Kooperatifin diğer kurucularından Etem
Kılıç, ilçedeki elektrik santralinin de
öncülerindendir. Torunu Etem Kılıç, ilçemizde
değerli bir aydın ve turizmcidir. Kuruculardan
Şevki Bozkurt'un ailesi ilçemizde turizm ve
lokantacılık üzerine faaliyet gösteren değerli bir
ailedir. Kuruculardan Hüseyin Güven'in ailesi
değerli isimler yetiştirmiştir. Eskişehir'in heykeli
yapılan efsane valisi Ali Fuat Güven bu
ailedendir. Eti, Balioğlu, Kılıç, Güven,
Çelikmen, Şahintaş, Özgünaydın, Demirsoy,
Perinçek, Zencirkaya, Karaosman, Ağrikli ilk
aklıma gelenler. Kooperatifin, Kemaliye ve
çevre köylerinde uğramadığı hane yok gibidir.

Kooperatif benim çalışmama kadar ilçede
çok az ve yanlış biliniyordu. Benim yorumum
1950 sonrası siyasi süreçte Mehmet Sadık Eti,
Enver Gökçe isimleri bilerek unutturulmak
istendi. Artık doğrusunu anlatma, hatırlama ve
öncülerini tanıtma vakti geldi. Umarım kitabım
bu amaca hizmet edecek.

� Bir önceki sorudan hareketle, peki kooperatif
gibi kavramlar gündemden düşünce biz ne gördük
ne okuduk? Kemaliye gibi az nüfuslu yerlerin
üretim biçimi ve kültürü hakkında ne söylemek
istersin?

Mazlum, Cumhuriyet bu bölgede çok iş
yaptı. Yüzyıllarca yolsuz kalmış bölgeye 1938'de
demiryolunu getirdi. 1939 Depremi'nden sonra
tüm ülkeyi Erzincan için seferber etti.
Kooperatifi kurdu, ekonomik olarak
kalkındırdı. Elektrik santrali kurdu, bölgeyi
1945'lerde aydınlattı. Halkevi'ni kurdu
aydınlanmayı getirdi. Bölgenin en ciddi sorunu
asayişi sağladı. Yol yaptı, köprü kurdu. Halkı
eğitti. Öğretti... O dönemin fotoğraflarına
bakarsak bu kentlinin, köylünün durumunu
daha iyi anlarız. 1950'lerden itibaren ise

yatırımlar durdu, göç arttı, insanlar kaçtı. İlçe
geriye gitti. Dikkat çeken bir nokta var:
Marshall yardımları ve ithalatın başlaması ilk
olarak dokumacılığı vurdu. Bunu o dönemin
Karınca Kooperatif dergisindeki tartışmalarda
görüyoruz. İlk başta kırsal, ardından kentsel
bölgeler “Küçük Amerika” sürecinin kurbanı
oldu. 

Son yıllarda Kemaliye'de vakfımız
KEMAV'ın ve belediyenin öncülüğünde güzel
işler yapılıyor. Koruma ve geliştirme bilinci
güçleniyor. Ama Kemaliyeli, yanında devletini
görmek istiyor. Gençlerin sılaya dönmesi ve
burada kalabilmesi için kamucu proje ve
müdahaleler şart. Maalesef burada eksikler
görüyoruz. Bu nedenle bölge vahşi madenciliğin
talan yerine dönmüş. İliç'teki facia bunu
maalesef  9 canımızla ortaya koydu. Kemaliye
halkının yıllardır söyledikleri ve itirazları haklı
çıktı. İçimiz yanıyor bu anlamda ve tepkiliyiz.

ÜRETİMDEKİ BİNLERCE KADIN
� Kooperatifin ilginç bir yanı da kadınların

konumu. Bununla ilgili ne söylemek istersin?
Kemaliyeli kadınlar, erkeklerin uzun

gurbetçilik dönemleri nedeniyle zaten son
derece aktiftir. Burada da oldukça öne
çıktıklarını görüyoruz. Genç erkekler İkinci
Dünya Savaşı nedeniyle askerde. Benim dedem
gibi ikinci askerlik yani ihtiyat olarak silah altına
alınanlar da çok. Üretici nüfus askerde.
Devletin imkanları harbe hazırlık için
kullanılmış. Kooperatif hem kadınların hem de
ilçenin imdadına yetişmiş adeta. 

5 bin nüfuslu ilçede bine yakın kooperatif
ortağı var, bunun da yüzde 80'i kadın Mazlum!
Çok büyük ve bugün bile yanına yaklaşılamayan
bir rakam. Belediyelerin desteklediği kadın
Kooperatiflerinden kaçında 800'ün üstünde
ortak-üye var? Dokumacı bir kadın bir yılda
kooperatif muhasebe sorumlusunun gelirinin
yüzde 80'ine denk gelen bir gelir elde ediyor.
Ekonomik özgürlüğü var. Türkiye'de kadınlar
1934'te tüm seçme ve seçilme haklarına kavuştu.
40'ların Kemaliye’sinde kadınlar genel kurulda
oy kullanıyordu.

EĞİN’DEN KEMALİYE’YE
� Sen aynı zamanda fabrika işçisisin. Kitabını

işçi arkadaşlarına imzalamanı ilgiyle takip ettik.
Bu kitabın başta Erzincan camiası olmak üzere
nasıl bir etki yaratmasını umuyorsun?

Evet, ilk imza günümüzü fabrikanın
soyunma odasında yaptık. Kimi arkadaşlar
ilgiden kimi arkadaşlar dayanışma adına
kitabımı aldılar. 

Kitabın Erzincan camiasında şaşkınlık
yaratacağını düşünüyordum, gördüğüm
kadarıyla öyle de oldu. Çünkü anlatılan sana
unutturulmak istenen senin hikayen.
Dedelerinin ninelerinin hikayesi. Bugüne kadar
sağda-solda bilinçli bilinçsiz yapılan olumsuz
yorumları, belgeler ve somut bilgilerle
çürütüyoruz. Söylemek istediğim şu: Erzincan
halkı ve özelde Kemaliyeliler, Kurtuluş
Savaşı'nın en zor günlerinde "500 atlıyla
emrindeyiz Paşa'm" diyerek Atatürk ve Kurtuluş
Savaşı'nın arkasında durdu. Kendi isteğiyle
Atatürk'ün ismini aldı. Cumhuriyet’in ilanından
sonra da her bunalımlı dönemde Cumhuriyet
yönetimini savundu. Bunun da belgeleri mevcut.
Bunun yanı sıra Kemaliye'nin tarihine
baktığımızda 500 yıllık gurbet geleneğine
rastlarız. Bu da yöre halkının mali ve kültürel
yönlerden gelişmesini sağlamıştır. Feodalite
Eğin yöresinde çok erken dönemlerde
çözülmüştür. Kemaliye halkı bu açıdan Eğin
iken de Cumhuriyet'e hazırdı. 

Emrah Taştan, Erzincan'da Kirtim Kirt Sesleri,
KEMAV Yayınları, 2024, İstanbul

ÖZELÖZEL
HABERHABER

MAZLUM
VESEK 
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13. yüzyılda Türk hakimiyetine
geçtikten sonra Osmanlı döneminde
Aydın vilayeti sancağı yapılan, farklı
coğrafyalardan gelen insanlara yurt
olan Tire, üretim ve ticaretle
zenginleşen kültürel mirasını
gelecek nesillere aktarmaya
çalışıyor. Urgancılık, beledi
dokumacılığı, nalıncılık, keçecilik
gibi kaybolmaya yüz tutan çok
sayıda mesleğin icra edildiği ilçenin
en büyük değerlerinden biri de
tarihi açık hava pazarı. Her hafta
salı günü, üç mahalle sınırlarına
yayılan alanda yaklaşık 1800
tezgahla açılan Tire Salı Pazarı,
yöre halkının ihtiyaçlarını
karşılamanın çok ötesine geçerek
turistik bir değer haline geldi.
Ege'nin verimli
ovalarında
yetiştirilen sebze
ve meyvelerin,
mevsimine
göre yabani
otların, et
ve süt
ürünlerinin
yanı sıra
iğne oyası,
kanaviçe
gibi
kadınların el
emeği
ürünlerinin
sergilendiği pazar,
ziyaretçilerini rengarenk bir
yolculuğa çıkarıyor.

Pazarda alışveriş, sabah 08.30'da
belediye hoparlöründen okunan ve
vatandaşların el açarak katıldığı
"şükür, bereket ve helal kazanç
duası" ile başlıyor. Ege mutfağı ve
kültürünü tanımak isteyen çok

sayıda yerli ve
yabancı turisti de
kendisine çeken
pazara turizm
şirketleri özel turlar

düzenliyor.
İzmir, Aydın,

Manisa gibi illerden
kalkan otobüslerle pazara

gelenler arasında yabancı
turistler de bulunuyor.

BENZERSİZ ÇEŞİTLİLİK
Tire Pazarcılar Odası Başkanı

Cengiz Kaşan, Salı Pazarı'nın tezgah
sayısı ve ürün çeşitliliği açısından
benzersiz olduğunu söyledi. 

Pazarda Tire'nin yanı sıra

Torbalı,
Bayındır,
Ödemiş, Kiraz
ve Beydağ’dan
gelen
pazarcıların da
tezgah açtığını,
ticaretin yanı sıra
kültürel bir şölen
sunduklarını aktaran
Kaşan, "Salı Pazarı ilçenin en
büyük marka değeri. Çevre illerden,
ilçelerden misafirlerimiz geliyor.
İzmir'den, pazara turist taşıyan
otobüsler geliyor. Sabah gelip
akşama kadar pazarı geziyorlar"
dedi.  Tire'nin geçmişte urgan
üretim merkezi olduğunu, bu

nedenle
denizcilerin
uğrak noktası
olduğunu
anlatan Nazım

Çulcu da,
"1960'lı yıllara

kadar ilçemizde
urgancılık meşhurdu,

o dönem burada urgan
pazarı kurulurdu. O urgancılar

alışverişe başlamadan önce pazar
duası yapardı. O dua yapılmadan
hiçbir şeyi ellemezlerdi. 

Tabii sonra o meslek kayboldu,
pazarı dağıldı. Biz göreve geldikten
sonra bu duayı pazarda yaptırmaya
başladık" diye konuştu. (AA)

Dünya devi Çinli BYD,
firmasının Manisa’ya 1 milyar
dolarlık yatırım kararı alması,
otomotivcileri sevindirdi. Ege
Otomotiv Derneği (EGOD)
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet
Torun, bu kararın Türkiye ve
bölge için çok önemli bir gelişme
olduğuna işaret ederek, yatırımın
Ege Bölgesi’ne yeni yatırımları
getireceğini ve bölgenin rekabet
gücünü daha da artıracağını
söyledi. Anlaşma çerçevesinde,
BYD'nin Türkiye'de yaklaşık 1
milyar dolarlık yatırımla yıllık 150
bin araç kapasiteli elektrikli ve
şarj edilebilir hibrit otomobil
üretim tesisini kurarak 2026 yılı

sonunda üretime geçmeyi
planladığını açıklayan Torun, bu
yatırımla 5 bin kişiye de doğrudan
istihdam sağlanacağını kaydetti.
Yatırımın Türkiye ve Ege Bölgesi
açısından değerlendirildiğinde
önemli sonuçları olacağını
belirten Torun, "Ege Bölgesi
otomotiv konusunda AR-GE ve
inovasyonda oldukça başarılı
olmasına rağmen yine de
Marmara Bölgesi'nin gerisinde
kaldı. Bu alanı kaptırdık ne yazık
ki. Yatırımcı otomotiv
firmalarının Türkiye'ye olan ilgisi
azalmışken bu son hamleyle Ege
Bölgesi için yeni bir yol açılmış
oldu” dedi. (Haber Merkezi)

PınarOnline,
Çeşme’nin yoğun
geçen hafta
sonlarında
tüketicilerinin
hayatlarını
kolaylaştırmak ve
sevilen Pınar
ürünlerini ve çok
daha fazlasını
tüketicilerine
ulaştırmak için yaz
sezonu boyunca
her cuma ve
cumartesi ücretsiz
ürün teslimatı
gerçekleştiriyor.Pınar Kasap’ın çok
çeşitli taze gurme etleri yazın
özellikle mangal keyfine düşkün
Çeşmelileri sevindirecek. Pınar Et
güvencesiyle taze, yumuşacık etler
PınarOnline’ın soğuk teslimatıyla
tüketicilerin kapısında olacak.
Dana antrikottan, New York
Steak’e lokum bonfileden
kuşbaşına kadar taptaze etler,
hindi et çeşitleri, Frankfurter,
Cabanossi, Bratwurst gibi özel
gurme sosisler, füme etler ve bacon
ürünleri tüketicileriyle
buluşturacak. Pınar lezzetleri, yaz

sofralarının eşlikçisi soğuk
serinleten içecekler, mangal
keyfine özel paketler, pikniklerin
olmazsa olmazı pratik lezzetler,
veganların vazgeçemeyeceği tatlar,
sağlıklı beslenmeye özen
gösterenler için fit ürünler...
PınarOnline plaj keyfine özel
pratik sandviç paketleri, kilosuna
dikkat edenlere fit kahvaltı setleri,
mangalcılara özel paketler gibi yaz
döneminin farklı ihtiyaçlarına
yönelik özelleştirilmiş Pınar
Boxları uygun fiyatlarıyla, üstelik
ücretsiz teslimatla tüketicilerine
sunuyor. (Haber Merkezi)

Dünya genelinde kuru meyve ve kabuklu
meyvelerin en üst istişare platformu
Uluslararası Kuru ve Kabuklu Meyveler
Kongresi, Latin Amerika'da Z kuşağının
fındık, kuru meyve ve atıştırmalık
tercihlerini açıkladı. Ege İhracatçı
Birlikleri Sürdürülebilirlik ve Organik
Ürünler Koordinatörü Ege Kuru Meyve ve
Mamulleri İhracatçıları Birliği Yönetim
Kurulu Başkanı Mehmet Ali Işık, “INC,
Latin Amerika'nın Z kuşağının beslenme
tercihleri üzerine, fındık ve kuru meyve
tüketimine odaklanan kapsamlı bir
çalışma gerçekleştirdi. Z Kuşağı, bitki
bazlı protein, enerji, vitaminler ve lif
içeren sağlıklı gıdalara öncelik veriyor. Bu
da sektörümüz için büyük bir avantaj.

INC’nin araştırması, Z kuşağının fındık ve
kuru meyveleri insan sağlığına yüksek
faydaları nedeniyle tercih ettiğini ortaya
koydu. Kuruyemiş ve kuru meyve
tüketiminde Z Kuşağı çok büyük bir
potansiyele sahip” dedi.  Uluslararası
Kuru ve Kabuklu Meyveler Konseyi
Türkiye Büyükelçisi Ahmet Bilge Göksan
da “Türkiye olarak dünyadaki tüketim
trendlerini tespit etmek için sektörümüze
yol gösteren ve genç tüketicilerden oluşan
dinamik Z Kuşağının farklı davranışlarını,
tercihlerini, kullandıkları kanallarla ilgili
firmalarımızı üretim ve pazarlama
konusunda daha iyi hale getiren INC’nin
araştırmalarını titizlikle takip ediyoru”
diye konuştu. (Haber Merkezi)
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Uzlaştırmacı, şahıslar karşısında
adaletin gücünü temsil etmektedir. Bu
nedenle görevini ifa ederken uyması
gereken kurallar mevcuttur. Her şeyden
önce taraflara eşit mesafede duran, onlar
üzerinde baskı kurmayan, tarafların
serbest iradeleri ile ve adaletin
gerçekleşeceğine olan inançlarını
koruyarak, güvenerek görüşmelerin
temin eden özellikleri taşımalıdır.

Uzlaştırmacı görevini ifa ederken,
dürüstlük kuralları çerçevesinde bağımsız
ve tarafsız olarak yerine getirmelidir,
tarafların ortak yararlarını gözetmeli,
tarafların müzakerelerde yeterli ve eşit
fırsatlara sahip olmasına özen
göstermelidir. 

‘Zamanında gelmeyen adalet, adalet
değildir’ felsefesinden hareketle, adalete
hizmet etme bilinciyle, görevini etkin,
zamanında ve verimli biçimde yerine
getirmeyi, sunduğu hizmet kalitesini
yükseltmeyi hedeflemelidir.  Toplantılar
arasındaki süreyi ve tarafların iradelerinin
birbirine iletilmesini veya aynı ortamda
kişileri buluşturabilmeyi temin etmek için
elinden gelen gayreti göstermek
durumundadır. İletişim, sürecin en temel
unsurlarından biridir.

Uzlaştırmacı, masumiyet karinesi
gereğince şüpheli ya da sanığın suçluluğu
hakkında ön yargılı olamaz, şüpheli ya da
sanığa karşı bir tavır takınamaz. Tarafsız
ve ön yargısız olması sistemin en önemli
unsurlarından biridir. Aksi halde
tarafların serbest iradeleri ile hareket
etmeleri de engellenmiş olacak ve sisteme
güvenleri sarsılmış olacak, dolayısı ile
çözüme ulaşılabilmesi de yani uzlaşmaları
da olanaksız olabilecektir.

Uzlaştırmacı, görevini yerine getirirken
taraflar arasında dil, ırk, renk, cinsiyet,
siyasi düşünce, felsefi inanç, din, mezhep
ve benzeri sebeplerle ayrım yapamaz,
itibar ve güveni sarsıcı davranışlarda
bulunamaz. Kendi tarafsızlığını sürecin
her aşamasında korumak, taraflara eşit
mesafede durmak durumundadır.

Taraflardan biriyle herhangi bir kişisel
veya iş ilişkisinin bulunması,
uzlaştırmanın sonucuna yönelik
doğrudan veya dolaylı, malî veya diğer
menfaatinin bulunması ya da taraflardan
biri için uzlaştırma dışında bir yetkiyle
görev yapması gibi bağımsızlığı veya
taraflarla arasındaki menfaat çatışmasını
etkileyebilecek ya da bu izlenimi
verebilecek durumları açıklamadan görev
yapamaz veya göreve devam edemez. Söz
konusu hususu taraflara açıkladığında,
taraflardan biri  bu şahsın uzlaştırmacılık
görevini ifa etmesini istemediğini
uzlaştırma bürosuna bildirebileceği gibi,
uzlaştırmacının da görevi kabul etmeme
veya görevden çekilme hakkı ve yetkisi
bulunmaktadır.

Uzlaştırmacı, görev yaptığı olayla ilgili
olarak daha sonra vekil veya müdafii
olarak görev üstlenemez. Olayda tarafsız
kalma ihtimali bulunamayacağından,
sürecin herhangibir aşamasında görevli
olan kişi, sonrasında konu yargıya intikal
ettiğinde burada görev alamaz.

Uzlaştırmacı, tarafsızlığından kuşku
duyulmasına yol açacak şekilde kendisine
veya bir başkasına doğrudan ya da dolaylı
olarak herhangi bir menfaat temin
edemez. Uzlaştırmacılık görevi dışında
taraflardan herhangibiriyle, herhangi bir
bağlantı veya irtibat içine giremez.

Uzlaştırmacı, gerek davranışları ve
gerekse yaklaşımlarıyla, görevinin
saygınlığını ve kişilerin adalete olan
güvenini zedeleyen veya şüpheye düşüren
her türlü davranıştan kaçınmak
durumundadır. Kişilere hitap ederken,
zarif, saygılı, onları incitmeden ve
tarafların kendilerini rahat ve güvenli
hissetmelerini temin edecek şekilde
davranmalıdır.

HERİS

İZMİRİNAVUKATI
NURDANherisnurdan7@gmail.com

Ceza
hukukunda
uzlaştırma-4
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Kadim kent Tire’nin
büyük marka değeri
Birçok alanda farklı kültürleri bugüne taşıyan Tire’de her salı kurulan açık hava
pazarı, büyüklüğü ve ürün çeşitliliğinin yanı sıra gelenekleriyle dikkati çekiyor

Cengiz
Kaşan Nazım

Çulcu
Nazım
Çulcu

Nazım
Çulcu
Nazım
Çulcu
Nazım
Çulcu
Nazım
Çulcu
Nazım
Çulcu
Nazım
Çulcu

Nazım
Çulcu

Nazım
Çulcu
Nazım
Çulcu

Ege’de beş bin kişiye
istihdam sağlayacak

Mehmet
Torun

Mangal tutkunları
bunu çok sevecek
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Dokuz Eylül Üniversitesi
(DEÜ), Quacquarelli
Symonds (QS) tarafından
yayımlanan “2025 QS Avrupa
Üniversite Sıralaması”
raporunda, geçtiğimiz yıla
göre sıralamadaki yerini 26
basamak yükselterek
Avrupa'da en iyi 462’nci
üniversite oldu. Türkiye'de
sıralamaya giren 72
üniversiteden birisi olan ve
16’ncı sırada bulunan DEÜ,
raporda değerlendirilen
“sürdürülebilirlik” metriğinde
Avrupa’da 242’nci sırada yer
aldı. Dokuz Eylül Üniversitesi
Rektör Vekili ve
Yükseköğretim Kurulu
(YÖK) üyesi Prof. Dr.
Mahmut Ak, DEÜ’nün son
dönemde uluslararası
yükseköğretim sıralama
kuruluşlarının indekslerindeki
yükselişini sürdürdüğünün
altını çizdi. Ak, “Türkiye'de de
önemli başarılar elde eden

Üniversitemiz, 16’ncı sırada
kendine yer buldu. DEÜ
olarak bir yandan Avrupa’nın
önde gelen üniversiteleriyle
verimli akademik iş birlikleri
yaparken, diğer yandan
toplumsal katkı misyonumuz
doğrultusunda faaliyetlerimizi
ve bilimsel çalışmalarımızı
titizlikle sürdürüyoruz. QS’in
bölgesel olarak Avrupa

Üniversite Sıralaması’nda
DEÜ’yü değerlendirmesi bu
girişimlerimizin de bir ürünü
olarak karşımıza çıkıyor.
Bundan dolayı da ayrıca gurur
duyuyoruz. Araştırma
Üniversitemizin başarılarına
katkı koyan, Avrupa'da ilk
500'deki yerimizi güçlendiren
tüm mensuplarımıza teşekkür
ediyoruz” dedi. (Haber Merkezi)

İzmir’de yaşayan Göksel Duygulu (50), yaklaşık 20
yıl boyunca çaresini bulamadığı vitiligo (alaca)
hastalığından İEÜ Medical Point Hastanesi
Fonksiyonel Tıp Merkezi’nde kendisine
uygulanan kişiye özgü tedaviyle kurtuldu. Çok
mutlu olduğunu belirten Duygulu, “Hayat
tarzımı değiştirdim ve zamanla vitiligonun
geçtiğini fark ettim. 20 yıl önce kaybettiğim
özgüvenimi yeniden kazandım” dedi. Dr.
Kerem Korkut da “Antibiyotiklerin aşırı
kullanımı, bağırsak florasını zayıflatmış ve
enfeksiyon dışı bakteriyel çoğalmayı
artırmıştır. Bu da hastalıkları tetikleyebilir.
Sağlıklı beslenme, hastalıkların tetiklenmesini
zorlaştırır” diye konuştu. (Haber Merkezi)

Yüzündeki lekelere
20 yıl sonra veda etti

Halk arasında ‘40 enginar ye karaciğerin
temizlensin’ görüşünün gerçeği
yansıtmadığını ifade eden Prof. Dr. Aytaç
Atamer, aksine hurafeden ibaret olan bu tarz
inançların karaciğere zarar verdiğine dikkati
çekti. Prof. Dr. Atamer, aynı tür gıdayı bol
miktarda tüketmenin tek yönlü beslenmeye
neden olduğunu, bunun da karaciğer
üzerinde daha toksik etkiler ortaya
çıkardığının altını çizdi. Atamer, “Her gün
doğal ve sağlıklı beslenmek, fazla kilolardan
uzak durmak, alkol ve özellikle sigaradan
uzak durmak, yeterli ve bol miktarda sıvı
almak ve egzersiz yapmak, düzenli ve sağlıklı
bir detoks sağlar” dedi. (Haber Merkezi)

‘Kısa süreli detoks
karaciğere zarar’

Sürdürülebilirlikte 
Dokuz Eylül farkı

SICAK HAVALARDA 
beslenmeye dikkat!
Dr. Öğr. Üyesi Eylem Ezgi Fadıloğlu, tatilde açık büfeden beslenmek yerine alakart
restoranlar seçmenin porsiyon kontrolü açısından çok daha faydalı olacağını söyledi

Havaların ısınması ile doğru
beslenme ve yeterli su tüketimi
daha da önemli hale geldi.
Özellikle tatillerde günlük
rutininin dışına çıkınca kontrolü
kaybetmek daha kolay. Doğru
beslenme ve yeterli sıvı alımı ile
sıcak yaz günlerinin hiçbir sağlık
sorunu yaşamadan
geçirilebileceğine dikkati çeken
Yaşar Üniversitesi Uygulamalı
Bilimler Yüksekokulu Gastronomi ve
Mutfak Sanatları Bölümü’nden Dr.
öğr. üyesi Eylem Ezgi Fadıloğlu,
“Vitamin, mineral ve su içeriği yüksek
olan meyve ve sebzeler tüketilmeli,
elektrolit dengesini sağlayan ayran,

cacık ve yoğurt tüketimine önem
verilmeli. C vitamini yönünden zengin
çilek, karpuz, domates gibi meyveler
ve yeşil yapraklı sebzelerle sağlıklı
smoothieler yapılarak tüketilebilir.
Sindirimi zorlaştıran ağır ve yağlı
gıdalar yerine ızgara, haşlama ve
buğulama yöntemleriyle pişirilmiş olan

balık, et ve salatalar tüketilmeli.
Çok şekerli, yağlı tatlılar yerine
sütlü tatlılar, donmuş yoğurt ve
dondurma tercih edilmeli” dedi.
Tatilde açık büfe yemek sunan otel
restoranlarının birçok kişiye cazip
geldiğini ancak porsiyon kontrolü
açısından riskli olduğunu belirten
Fadıloğlu, “Açık büfeden yemek
alırken porsiyon kontrolüne dikkat

edilmeli, yüksek kalorili gıdaların
tüketiminden mümkün olduğunca
kaçınılmalı. Dengeli ve sağlıklı
beslenmeye önem verilmeli, tabakta
besin çeşitliliğine dikkat edilmeli. Et,
tavuk, balık gibi protein grubundan
oluşan, sebze ve bulgur, kinoa, pirinç

gibi tahıl grubundan oluşan dengeli bir
menü tercih edilmeli. Açık büfe yerine
alakart restoranlar seçmek porsiyon
kontrolü sağlanmasında da yardımcı
olur” diye konuştu. Tesislerin de
konuklarını ağırlarken dikkat etmesi
gereken kurallar olduğunu vurgulayan
Fadıloğlu, “Açık büfede sunulan tüm
ürünlerin kalitesi sürekli kontrol
edilmeli, sıcak yemeklerin sıcak, soğuk
yemeklerin ise soğuk kalmasına özen
gösterilmeli. Açık büfede hijyen
kurallarına uyulmalı ve hijyenik
olmalı. Personel düzenli olarak ellerini
yıkamalı, gıda ürünleri korunmalı ve
sunum alanları temiz tutulmalı”
ifadelerini kullandı. 
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Spor Müdürü
CANER  TOK

Görsel Yönetmen
MEHMET GÜÇLÜ GÜLER

Haber Koordinatörü
NİHAT AK

Haber Müdürü
HAKAN SERBEST        

Magazin Müdürü
YUNUS EMRE ÇINAR

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
İ. KAZIM  ERKMEN

Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Zamanı
geçmeden
yiyin

Yaz meyvelerinin en
sevilenlerinden olan kiraz uzun
süredir tezgahlarda hatta yavaş

yavaş mevsimi bitmek üzere diyebiliriz.
Kiraz hem rengiyle hem de lezzetiyle
iştah kabartıyor. Sevilerek yenilen bir
meyve olmasının dışında sağlığa olan
olumlu etkileriyle de mutlaka
mutfağınızda kirazı bulundurmalısınız. 

İşte kirazın sağlığımıza olan faydaları:
• Antosiyanin ve karoten içermesi

kalp ve damar hastalık riskini ve organ
hasarını azaltmada etkilidir. 

• Beyin hasarını, beynin işlevlerinin
yavaşlaması ve alzheimer oluşumunu
önler.

• Ürik asidin vücuttan atılmasına
yardımcı olduğu için gut, romatoit artrit,
kireçlenme tedavisinde faydalı olabilir. 

• Böbreklerde taş ve kum
oluşumunu engeller, safra kesesinde
bulunan taşların dökülmesine yardımcı
olabilir. 

• Uyku problemleri özellikle uykuya
dalmakta sıkıntı yaşayanlar kirazı
mutlaka tüketmelidir.  Melatonin
hormonu üretimini uyararak vücudu
rahatlatır, uyku düzeni sağlar.

• Ödem atıcı etkisiyle zayıflama
döneminde tüketimi vücudu rahatlatır.

• Lif içeriği ile kabızlık tedavisinde
etkilidir. Kolesterol dengeleme ve
damar sağlığını olumlu etkiler.

• A, C, K, B6, B9 (folat, folik asit)
vitaminleri; potasyum, magnezyum,
kalsiyum, demir, fosfor, bakır,
manganez mineralleri içerir.

• Özellikle A vitamini ve
potasyumdan çok zengindir. Bu sayede
tansiyonu dengeler cildi güzelleştirir.
Kas çalışmasında görev alan potasyum
inme ve felç riskini düşürür.

• Hücre yenilenmesini hızlandırır,
kırışık oluşumunu geciktirir.

• Özellikle profesyonel spor yapan
kişilerde oluşan yorgunluk, kas ve eklem
ağrılarını azaltmak için kullanılabilir.
Kiraz güçlü ve doğal bir ağrı kesicidir. 

• Glisemik indeksi düşük
olduğundan şeker hastalarının da
tüketimine uygun bir meyvedir. 

Kiraz sapı çayı içilmeli midir?
Kurutulurken temiz koşullarda

kurutulmalı yada güvenli bir yerden
alınmalıdır. Ara vermeden içilmesi çok
güvenli olmayabilir bu nedenle belirli
molalarla içilmesi daha doğru olacaktır.
Ödem atmada etkilidir ancak böyle bir
sorun yaşıyorsanız öncelikle su
tüketiminizi kontrol etmenizde fayda
var. Su tüketiminizi destekleyerek
içeceğiniz kiraz sapı çayından daha
güzel sonuçlar almış olacaksınız. 

Kiraz sapı çayının faydaları 
• Böbrek hareketlerini artırarak

vücuttaki ödemin atılmasını sağlar.
• Vücuttaki toksinleri atar.
• Dokular arası fazla suyu atarak

vücudu rahatlatır.
• Kilo vermeyi kolaylaştırır.
• Enfeksiyonu (iltihaplanma) azaltır.
Nasıl yapılır?
1 tutam kurutulmuş kiraz sapını 1

bardak kaynamış suyun içinde 5 dk
bekleterek demleyin. Süzdükten sonra
için. Lezzetlendirmek için limon, yeşil
çay, tarçın ekleyebilirsiniz.

Uzman Diyetisyen Deniz Zünbülcan 

ZÜNBÜLCAN

SAĞLIKDENİZİ
DENİZdytdnzznblcn@gmail.com
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Göksel
Duygulu

Kerem
Korkut 

Aytaç
Atamer

Eylem Ezgi
Fadıloğlu
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TFF 3'üncü Lig 1'inci Grup'ta
hedefini şampiyonluk olarak
belirleyen ve transfer çalışmalarını
sürdüren Karşıyaka, son olarak
Esenler Erokspor forması giyen
orta saha Sefa Narin için
çalışmalarını hızlandırdı.
Erokspor'la 2'nci Lig'de
şampiyonluk yaşayan ve birçok
talibi bulunan 30 yaşındaki

futbolcunun henüz net kararını
vermediği kaydedildi. Karşıyakalı
kurmayların ise Sefa transferinde
ısrarcı olduğu vurgulandı.
Kocaelispor altyapısından yetişen
ve bu kulüpte profesyonel olan
deneyimli futbolcu, Serik
Belediyespor, Bayburt Özel İdare,
24Erzincanspor ve Erokspor
formalarını terletti. (DHA)

İLAN
İZMİR 3. ASLİYE HUKUK 

MAHKEMESİNDEN
ESAS NO : 2024/64 

KARAR NO : 2024/212

Davacı SULTAN TAY vs.tarafından açılan davanın sonunda;
HÜKÜM :
Afyonkarahisar İli,Afyonkarahisar Merkez İlçesi,Gazi

Köyü/Mah.Cilt No:155,Hane no:7, Bsn:8'de nüfusa kayıtlı,Murat ve
Sultan'dan olma,14/08/2009 doğumlu,12802482120 T.C kimlik
numaralı Habibe Çankaya'nın, Habibe olan isminin Esin olarak
düzeltilmesine ve bu şekilde nüfusa kayıt ve tesciline dair verilen
karar ilanen tebliğ olunur.10/07/2024

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 2061120)

İLAN
İZMİR 9. ASLİYE HUKUK 

MAHKEMESİNDEN
ESAS NO : 2024/485 Esas

KARAR NO : 2024/622
"Kahramanmaraş İli, Göksun İlçesi, Ericek Mahallesi, Cilt

No:19,Hane No:1, BSN: 172'da nüfusa kayıtlı Savaş ve Demet'ten
olma 10/06/2006 Göksun doğumlu 11282829586 T.C. Nolu
Muhammet Tüylü'nün "Muhammet" olan ön adının "Eren Mete",
"Tüylü" olan soyadının da "Balkan" olarak DEĞİŞTİRİLMESİNE,
Nüfusa KAYIT ve TESCİLİNE" dair düzeltilmiş şekliyle hükmün
tebliğ yerine geçmek üzere ilanen tebliğ olunur. 10/07/2024

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                       (Basın: 2061177)

İLAN
İZMİR 5. ASLİYE HUKUK 

MAHKEMESİNDEN
2024/156 Esas- 2024/241 Karar 

Davacı ZEHRA HAN aleyhine mahkememizde açılan Nüfus
(Ad Ve Soyadı Düzeltilmesi İstemli) davasının yapılan açık
yargılaması sonunda Muş ili, Varto ilçesi, Yenimahalle, Cilt
No:70, Hane No:1'de nüfusa kayıtlı, Abdülhamit ve Hayriye'den
olma, 05/07/1996 doğumlu, 14552762316 TC kimlik numaralı
Zehra Han'ın "Zehra" olan ön adının, "EREN IŞIK" olarak
değiştirilmesine, dair verilen karar ilanen tebliğ olunur.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 2061249)

SERVET Yardımcı'nın adaylıktan
çekildiği, Mehmet Büyükekşi ve İbrahim
Hacıosmanoğlu'nun yarışacağı seçim
öncesi İzmir kulüplerinin tavrını eleştiren
Sarıgedik, "İzmir kulüpleri
Büyükekşi'den ne fayda gördü ki şimdi
yine destek veriyor" dedi.

Futbol Federasyonu'nun 18 Temmuz
Pazar Günü yapılacak başkanlık
seçimleri öncesi İzmir spor camiasının
önemli isimlerinden Emre Sarıgedik'ten
dikkat çeken bir çıkış geldi.

Servet Yardımcı'nın gördüğü baskı
üzerine adaylıktan çekildiğini
açıklamasının ardından mevcut Başkan
Mehmet Büyükekşi ile İbrahim
Hacıosmanoğlu'nun yarışacağı
seçimlerle ilgili İzmir kulüplerini
eleştiren Sarıgedik, "İzmir kulüpleri
geçmiş dönemde Büyükekşi'den ne fayda
gördü ki yine onu destekliyor?" dedi.

Yaklaşan TFF seçimlerini kendisinin
başkan adayı olduğu 3 yıl önceki İZVAK
seçimlerine benzeten Sarıgedik şöyle
konuştu:

"Seneler önce İZVAK seçimlerinde
Servet Yardımcı'nın şu an karşılaştığı
baskının yerel düzeydekini yaşadık. Biz o
dönem buna boyun eğmedik ama

insanların yaşadığı fişlenme
korkusundan faydalanıp açık oylama
yaptılar. Şu anki TFF seçimlerinde o
döneme benzer bir baskı var. Ben ne
Mehmet Büyükeşki'yi ne Servet
Yardımcı'yı ne de İbrahim
Hacıosmanoğlu'nun tanırım. Ancak
Mehmet Büyükekşi zamanında İzmir
kulüplerine yapılanları sıralıyorum. Altay
ve Göztepe'nin aldığı cezalar,
Karşıyaka'nın TFF nezdindeki prestij
kaybı... Bucaspor, Menemen FK,
İzmirspor ve diğer kulüplerimizin
yaşadığı zorluklar. Bunları ne çabuk
unuttunuz?"

İZMİR'E NE VERDİLER?
Sarıgedik şöyle devam etti:
"Ulusal medyada İzmir kulüplerinin

Büyükekşi'yi desteklediğine dair
haberler görüyorum. Büyükekşi İzmir'e
ne katkı koydu? İki milli maç dışında ne
verdiler? Tesisleşme ve yıllardır
beklenen Karşıyaka Stadı'nın yapımı
konusunda en ufak bir artıları oldu mu?
İzmir kulüpleri şimdi neden Büyükekşi'yi
destekliyor ya da tarafsız gibi durarak
Büyükekşi'ye güç sağlıyor. İzmir bu
yönetimi hak etmiyor. Ben Emre

Sarıgedik olarak bu uyarıyı yapma
zorunluluğu hissediyorum."

KARŞIYAKA GÖNDERMESİ...
Merkez Hakem Kurulu Başkanı Ahmet

İbanoğlu üzerinden eleştirilerini
sürdüren Sarıgedik, "Bir dönem
Gaziantepspor başkanlığını da yapan
Büyükekşi, Merkez Hakem Kurulu
başkanlığına İbanoğlu'nu getirdiğinde
Karşıyaka Spor Kulübü hiç bir şey
demedi. Ben 13 yaşımdayken
İbanoğlu'nun yönettiği yıllar önceki
Gaziantepspor Karşıyaka maçında
kahrolmuştum. Belki şimdiki başkanın o
dönem Karşıyaka ile alakası var mıydı
bilemem ama benim hissettiğimi
hissettiğini sanmıyorum. Bu bile İzmir ve
Karşıyaka'ya yapılmış en büyük
hakarettir" dedi. (Haber Merkezi)

İzmir spor camiasının etkili isimlerinden, Karşıyaka Spor Kulübü
ve İZVAK'ın eski başkan adayı iş insanı Emre Sarıgedik, Futbol

Federasyonu seçimleri öncesi dikkat çeken bir çıkış yaptı
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İNGİLTERE 1'inci Lig ekibi Charlton
Athletic ile karşı karşıya gelen sarı-
kırmızılılar istediği sonucu alamadı,
Göztepe'nin golünü yeni transfer
Nazım Sangare kaydetti. Teknik
direktör Stanimir Stoilov sahaya Arda
Özçimen, Djalma Silva, Taha
Altıkardeş, Heliton, Koray Günter,
Nazım Sangare, Doğan Erdoğan, Isaac
Solet, Yalçın Kayan, Romulo Cardoso,

Kubilay ilk 11 ile çıktı. Göztepeli
taraftarlar ise ortak bir bildiri
yayınlayıp takıma kesinlikle kaliteli
transferlerin yapılmasını istedi.

Sport Republic şirketiyle yeni bir
sayfa açtıklarını dile getiren
futbolseverler, "100'üncü yılımızda hak
ettiğimiz Süper Lig'e döndük. Sport
Republic şirketi 3'üncü seneye
girdiğimzde Göztepe'ye üvey evlat

muamelesi yapıldığını gösteriyor.
Kaleci Lis'in bonservisinin alınmaması,
yedek olan kaleciyle Süper Lig'e
başlanması akıl tutulmasıdır. 3 senede
birçok oyuncu getiren şirketin getirdiği
oyunculardan başarılı olanlar bir elin
parmağını geçmedi. Beklentimiz şirketi
değil Göztepe'yi hedefe taşıyacak
transferlerin yapılmasıdır"
cümlelerine yer verdi. (DHA)
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TFF 2'nci Lig ekiplerinden

Altınordu'da Başkan Seyit
Mehmet Özkan, üst
liglerden kulüplerin
radarına giren Ege Arslan'ı
satmama kararı aldı.
Başkan Özkan, geçen sezon
A takım formasıyla 2'nci
Lig'de 17 maçta görev
yapan ve 2 kez rakip fileleri
sarsan 18 yaşındaki orta
saha oyuncusunu kendisine
soran kulüplere kapıyı
kapattı. Özkan'ın genç
oyuncunun tecrübe
kazanmadan gitmesine izin
vermeyeceği bildirildi.

Son olarak Metehan

Yılmaz'ı 9 milyon TL
bonservis ücretiyle 1461
Trabzon'a gönderen
Altınordu'da kaleci Mert
Furkan, stoper Hasan ve
orta saha oyuncusu Sami
gibi isimlere gelen
teklifleri değerlendirme
kararı alan Başkan Seyit
Mehmet Özkan, Ege'yi bu
transfer döneminde hiçbir
kulübe vermeyeceği
kaydedildi. U18 Milli
Takımı'nda görev alan
Ege'nin profesyonel
olduğu Altınordu ile 2028
yılına kadar sözleşmesi
bulunuyor. (DHA)

TFF 2'nci Lig'de
mücadele edeceği yeni
sezon öncesi transfer
yasağı devam eden Altay,
altyapı oyuncularına
sarıldı. Siyah-
beyazlılarda 18 yaşındaki
ön libero İsa Toygar
Ekinci profesyonel
sözleşme imzaladı.
Futbola Urla
Gençlikspor'da başlayıp,
Urla Belediyespor'da 5 yıl
oynadıktan sonra 2020
yılında Altay altyapısına
transfer olan Toygar
sırasıyla U14, U16, U17,
U19 takımlarında görev
yaptı. Akademi liglerinde
toplam 64 maça çıkıp 3
gol atan genç futbolcu bu
sezon ilk kez profesyonel
kategoride görev yapacak
olmanın heyecanını yaşıyor.

Genç oyuncunun Urla
Belediyespor'dan antrenörü
Mehmet Yağız, "İzmir'in köklü
kulübü Altay Spor Kulübü'nde

de başarılı performansıyla
dikkat çeken Toygar
profesyonelliğe ilk adımını
attı. Sporcumuz Toygar
Ekinci'yi ve değerli ailesini
tebrik eder Altay Kulübü'nde
başarılar dileriz. Toygar tüm
Urlalı futbol severlere büyük
gurur yaşattı" dedi. (DHA)
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SÜPER Lig'de yeni sezona

Topuk Yaylası kampında
hazırlanan Bodrum Futbol
Kulübü bir yandan da
transfer çalışmalarını
sürdürüyor. Tarihinde ilk
kez mücadele edeceği
Süper Lig'de kalıcı olmayı
hedefleyen yeşil-beyazlılar,
Eyüpspor'un Angolalı orta
saha oyuncusu Fredy için
çalışma başlattı.
Eyüpspor'la 1 yıl daha

sözleşmesi süren Angolalı
oyuncuya teklifin
götürüldüğü ve Fredy'nin
karar aşamasında olduğu
kaydedildi. Geçen sezona
Antalyaspor'da başlayan
ardından Eyüpspor'a geçen
tecrübeli orta saha
oyuncusu İstanbul ekibiyle
24 maça çıkıp 1 gol ve 7
asistle oynadı. Fredy 26 kez
de Angola Milli Takımı'nın
formasını terletti. (DHA)
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Arkas, İzmir’e kazandırdığı sanat
merkezlerinde sanatseverlerle
buluşturduğu sergiler ve etkinliklerle
“İzmir’in Sanat Rotası” olma yolunda attığı

adımlara bir
yenisini daha
ekleyerek
beşinci sanat
merkezini
Alaçatı’da
ziyarete açtı.
Çeşme Belediye
Başkanı Lal
Denizli, “Dilerim
burada Çeşme
Belediyesi ve
Arkas iş birliği

daha nice Çeşme’nin gelecek yatırımlarına
aydınlık katacak günlere vesile olur” dedi.
Arkas Holding Yönetim Kurulu Başkanı
Lucien Arkas “Yeni Topraklar/New Lands
başlıklı özel koleksiyonlardan derlenmiş
uluslararası çağdaş sanat sergisi ile genç
sanatçılara destek olmayı amaçladık”
derken  Monreve Grup Yönetim Kurulu
Başkanı Merve Arkas, “Arkas Sanat ve
Monreve Patisserie arasındaki bu iş birliğini
sürdürmeyi planlıyoruz” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

YARIN BAŞLIYOR
İzmir Büyükşehir Belediyesi'ne bağlı
İZDENİZ ve İzDoğa'nın düzenlediği Bergama
Vapuru ile Körfez Turu etkinliği yarın
başlıyor. 19.00 ile 21.00 saatleri arasında
düzenlenen turlara katılacak yurttaşlar
profesyonel rehberler eşliğinde hem İzmir'in
eşsiz gün batımına tanık olacak hem de
kentin 8 bin 500 yıllık tarihini keşfedecek. 

11 NOKTA GEZİLİYOR
Konak İskelesi'nden hareket edilmesiyle
başlayacak tur, Pasaport, Alsancak, Liman,
Bayraklı, Alaybey, Karşıyaka, Bostanlı, Üçkuyular,
Göztepe ve Karataş'ı denizden görme imkânı
sunacak. Vapur, tur sonunda ziyaretçileri yine
Konak İskelesi'ne bırakacak. Bergama Vapuru'nda
bir sonraki tur tarihi 27 Temmuz olacak. Turlar yaz
boyunca devam edecek. (Haber Merkezi)

KARŞIYAKA ÇARŞISI
CIVIL CIVIL OLACAK
Yaz aylarında düzenlediği açık hava etkinlikleriyle kent yaşamını renklendiren
Karşıyaka Belediyesi, bu kez de 25 Temmuz’da ‘Gece Pazarı’ kuracak
SON GÜN 17 TEMMUZ
Karşıyaka Belediyesi, kentin en büyük

açık hava alışveriş merkezlerinden
Karşıyaka Çarşısı’nda ‘Gece Pazarı’
düzenleyecek. Vapur İskelesi
karşısındaki Hergele Meydanı’nda
kurulacak pazarda üreticiler
tarafından takı, dekoratif obje,
çanta ve giysi gibi çeşitli el emeği
ürünler satışa sunulacak. Stant
tahsisi için başvurular 17
Temmuz’da sona erecek. 

HER PERŞEMBE AKŞAMI
Başvuruların tamamlanmasının

ardından çekilecek kurayla pazarda
yer alacak satıcılar belirlenecek.
İlki 25 Temmuz’da 20.00-23.00
saatleri arasında kurulacak Gece
Pazarı, yaz boyunca her perşembe
günü halkla buluşmaya devam
edecek. Belediye Başkanı Yıldız
Ünsal “Çarşımıza renk katacağına
inandığımız pazarımıza yerel
üreticilerimizin başvurularını
bekliyoruz” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

Alaçatı’ya beşinci 
sanat merkezi

Aliağa Belediyesi, birbirinden lezzetli
yemeklerin uygun fiyatlarla
vatandaşlara sunulduğu Güzelhisar
Sosyal Tesisleri ve birbirinden enfes
tatlı ve kahve çeşitleriyle yaz

günlerinin
vazgeçilmez
adresi Kaleiçi
Kafe’nin ardından
bu kez de
Aliakent Fast
Food’u hizmete

açtı. Tesis, ev yapımı köfteli
hamburger çeşitlerinin yanı sıra
pizza, gözleme, pide ve tost

çeşitlerini, wrap’ı
uygun fiyatları ile
sunuyor. Aliakent
Fast Food, özgün
konsepti, genç ve
dinamik personeli
ile self servis

şeklinde hizmet veriyor. Aliakent Fast
Food’u tanıtan Başkan Serkan Acar,
paylaşımında “Yeni tesisimize tüm
Aliağalıları bekliyoruz” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

İzmir Kuş Cenneti'nde mayıs ayında
yumurtadan çıkan binlerce flamingo
yavrusu, farklı ülkelere göç için kendileri
için "kreş" vazifesi gören kuluçka adasında
kanat çırpmayı öğreniyor. Yumurtadan
çıktıktan sonra siyah ve füme renklerdeki

tüylere sahip olan flamingolar, tuz karidesi
olarak da bilinen bir tür eklem bacaklı
"artemia salina" ile besleniyor. Ailelerinin
yanında 2 ay geçiren yavrular, 3'üncü aydan
itibaren uçmayı ve doğada tek başına
yaşamayı öğreniyor. (AA)

Aliağa’ya yepyeni
bir hizmet daha

Kitapseverlerin
buluşma noktası
Bu yıl 6'ncısı düzenlenen Kuşadası
Yazarlar Şenliği başladı. 21
Temmuz'a kadar 24 Kuşadalı yazarın
katılımıyla devam edecek etkinliğin
açılışına çok sayıda kitapsever
katıldı. Kent Orkestrası'nın çaldığı
birbirinden hareketli ezgilerle renk
kattığı açılışta, yazarlar Başkan
Ömer Günel'e kendilerine verdiği
destek dolayısıyla teşekkür etti.
(Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediyesi'nin profesyonel rehber
anlatımıyla, tarihi Bergama Vapuru ile düzenlediği
Körfez turları  yarın ve 27 Temmuz’da yapılacak
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